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Start realisatie appartementengebouw in Exloo
En wéér verdwijnt een rotte kies uit Exloo!

Eindelijk was het dan zover. Na jaren en jaren van praten en nog meer gesteggel 
is vrijdagmiddag dan eindelijk een begin gemaakt met de sloop van de oude 
melkfabriek aan De Gloep in Exloo. Belangrijker nog: na de sloop van de rotte 
kies kan eindelijk gestart worden met de bouw van appartementengebouw Het 
Jaegershof. ‘’Na 35 jaar is het inderdaad eindelijk zover’’, zag ook Marcel van Dam 
van Marcel van Dam Makelaardij. Ook hij besefte dat sprake was van een historisch 
moment.

Behoefte
Precies een jaar geleden organiseerde Van Dam informatiebijeenkomsten in Het Wapen van 
Exloo. Hij liet de belangstellenden toen de fraaie plannen zien en mensen konden aangeven 
of  ze interesse hadden. Toen al bleek dat er behoefte was aan appartementen voor starters, 
appartementen dus tot een maximumprijs van 355.000 euro. ‘’De belangstelling was heel 
groot. Mensen waren meteen positief. Logisch, want in Exloo is maar weinig ruimte voor 
nieuwbouw. 

Lees verder op pagina 9.

Zwembaden Borger-Odoorn BV voegt 
Hunsowhal toe aan portfolio
“Zo kan ik mijn werknemers meer bieden”
Best bijzonder; vanaf  1 augustus gaat Zwembaden Borger-Odoorn BV het beheer 
en de horeca in de Hunsowhal in 2e Exloërmond verzorgen. ‘’Dat verwacht je niet 
meteen hè’’, lacht manager Henk Smid. ‘’Het is een heel simpel verhaal. Met de 
sporthal erbij kan ik mijn medewerkers ook in de wintermaanden 
meer werk bieden.’’

Lees verder op pagina 3.

Vijfde bevelvoerder voor 
Brandweer 2e Exloërmond
Korps 2e Exloërmond van de brandweer staat er goed op. 
Dat bleek onlangs al tijdens de zeer drukbezochte open 
dag. Deze week was er opnieuw goed nieuws. Zo slaagde 
Dennis van der Molen voor zijn bevelvoerderexamen. 
‘’Daardoor hebben we nu in totaal vijf  bevelvoerders. Dat 
klinkt misschien veel, maar dat is niet zo. 

Lees verder op pagina 7.

Stichting Goede Doelen 
Valthe reikt eerste cheque 
2024 uit
Vrijdag 19 juli heeft bestuurslid MTB, Ruurd Huizenga, 
een WildCard in de vorm van een symbolische cheque 
van €500 uitgereikt aan Gerco Vredeveld en is bestemd 
voor Begrepen Klachten. De Stichting Begrepen Klachten 
zet zich in voor mensen met energieziektes zoals ME/
CVS, langdurige klachten na Covid, en andere nog steeds 
minder bekende aandoeningen.

Lees verder op pagina 17.

Provincie Drenthe komt met nieuwe 
isolatiesubsidieregeling
Vanaf  september aanstaande kunnen inwoners van Drenthe en gemeente 
Hardenberg een nieuwe subsidie inzetten als ze hun huis gaan isoleren. De 
subsidie is voor woningeigenaren met een gezamenlijk verzamelinkomen tot 
52.671 euro. Gedeputeerde Staten besloten vandaag positief  over de nieuwe 
isolatiesubsidieregeling die straks in totaal 4 miljoen euro bevat.

Lees verder op pagina 21.

Mantelzorgwaardering 2024 
Borger-Odoorn

De gemeente Borger-Odoorn waardeert de inzet van 
mantelzorgers. Om deze waardering te laten blijken 
kunnen inwoners van de gemeente die mantelzorg 
ontvangen, de mantelzorgwaardering aanvragen.

Lees verder op pagina 3.
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Contact
▶ Gemeente Borger-Odoorn

Postbus 3
7875 ZG Exloo
I www.borger-odoorn.nl
E gemeente@borger-odoorn.nl
T 14 0591 (werkdagen 8.30-16.30 uur)
Calamiteitentelefoon buiten kantooruren: 
06 53 72 94 53

 @gemeenteBO

▶ Gemeentehuis 

Hoofdstraat 50, Exloo

Openingstijden publieksbalie (op afspraak) 
Maandag  8.30-16.30 uur
Dinsdag  8.30-16.30 uur
Woensdag  8.30-16.30 uur
Donderdag 8.30-16.30 en 17.00-19.00 uur
Vrijdag  8.30-12.00 uur

Maak op tijd uw afspraak. Een afspraak 
maakt u via www.borger-odoorn.nl/afspraak 
of telefoonnummer 14 0591.

▶ Afvalbrengpunt

Zuiderkijl 9, 2e Exloërmond

Openingstijden  
Dinsdag  13.00-16.00 uur
Woensdag  13.00-16.00 uur 
Donderdag  13.00-16.00 uur 
Vrijdag  13.00-16.00 uur 
Zaterdag      9.00-14.00 uur

Lees verder op pagina 4  ▶

Weten wanneer 
uw container 
wordt geleegd?

Download de AfvalWijzer app.
Of ga naar www.mijnafvalwijzer.nl.

▶ www.mijnafvalwijzer.nl

Hebt u geen internettoegang? Neem 
dan contact met ons op via T 14 0591 en geef uw 
postcode en huisnummer door. Wij sturen dan 
uw persoonlijke afvalkalender naar u op.

▶

Afval op de begraafplaats. Helpt u mee om de 
begraafplaats netjes te houden?
Neem grote voorwerpen weer mee naar huis

Onze begraafplaatsen zijn bijzondere 
en waardevolle gedenkplekken. Omdat 
het voor bezoekers een belangrijke 
plek is willen we deze plek graag netjes 
houden. Hiervoor hebben wij uw hulp 
nodig. 

Een schone begraafplaats 
Wilt u grote voorwerpen zoals zelf  
meegebrachte lantaarns, beeldjes, kransen 
en bloemstukken weer meenemen naar 
huis en daar weggooien? Zo houden we de 
begraafplaatsen schoon. 

De laatste tijd is helaas op enkele begraaf-
plaatsen geconstateerd dat er (groot) 
afval in en naast de containers ligt dat 
daar niet thuis hoort. Hierdoor puilen 
containers soms uit en wordt er veel afval 

bijgeplaatst rondom de containers. Dit 
geeft een slordig en rommelig beeld op 
de begraafplaatsen. Veel bezoekers storen 
zich daaraan. We hebben daarom uw 
hulp nodig: alleen samen houden we de 
begraafplaatsen netjes. Wij danken u voor 
uw medewerking.

Kleine afvalcontainer op 
elke begraafplaats 
Op elke begraafplaats staat een kleine 
afvalcontainer die gebruikt kan worden 
voor de inzameling van klein (zwerf)afval. 
Deze is niet bedoeld voor groot en zwaar 
afval. 
Heeft u vragen of  opmerkingen hebben 
over afvalinzameling op de begraafplaats? 
Neem dan contact met ons op via het 
telefoonnummer 14-0591.

▶

Meer weten over sporthal De Koel?
Meld u aan voor de digitale nieuwsbrief op: 
www.borger-odoorn.nl/sporthal-de-koel

Energiebespaartips
voor uw woning
Wilt u besparen op energie? 
Onze energiecoaches geven gratis advies 
over uw huis, en doen bijvoorbeeld een 
energiescan.

Meer informatie vindt u op 
www.borger-odoorn.nl/energiecoach. 
Of loop binnen in de Buurtkamer in 
MFA Noorderbreedte in Nieuw-Buinen 
(in de even weken op donderdag 
van 9.00 tot 12.00 uur).

▶

Werkzaamheden De Dreef 
Valthermond duren langer

De Dreef  in Valthermond tussen 
de Kavelingen en de Drentse 
Mondenweg is nog afgesloten tot 
vrijdag 26 juli. En na de vakantie nog 
vanaf  maandag 26 augustus tot en 
met vrijdag 20 september. 

De afsluiting duurt langer door 
uitlopende werkzaamheden. Het werk 
wordt uitgevoerd door de Firma Alsema 
in opdracht van Enexis.

Tijdens de werkzaamheden zijn 
bewoners, bedrijven en percelen 
bereikbaar.

▶

Herinnering: aanmaning
gemeentelijke belastingen
Bent u eigenaar van een woning in 
Borger-Odoorn? Dan betaalt u aan 
het begin van het jaar gemeentelijke 
belastingen. Die bestaan uit rioolheffi ng 
en onroerendezaakbelasting. Wij hebben 
op 13 juli 2024 aanmaningen verstuurd 
naar wie het bedrag op de uiterste betaal-
datum 9 juli 2024 nog niet had betaald.

Hee�  u nog niet betaald? 
Maak het bedrag dan alsnog over naar 
IBAN NL35 BNGH 0285 0405 29. 
Vermeld daarbij het aanslagnummer. Doe dit 
voor 31 juli 2024. Dan voorkomt u dat u de 
wettelijke dwangbevelkosten moet betalen. 
Dit is ten minste 49 euro, afhankelijk van de 
hoogte van het aanslagbedrag.

Hee�  u problemen met het betalen van 
uw gemeentelijke belastingen? 
Neem dan contact op met ons sociaal team 
via tel. 0800 2009. Zij kunnen met u kijken 
naar de mogelijkheden.

Betaalt u liever via automatische incasso?
Geef  dit met uw DigiD door via 
www.borger-odoorn.nl/incasso. Als u met 
automatische incasso betaalt, betaalt u altijd 
op tijd.

▶

Opvang vluchtelingen in Borger-Odoorn
▶ In de gemeente Borger-Odoorn zijn meerdere opvanglocaties voor vluchtelingen 
 in gebruik. Er zijn drie locatiemanagers werkzaam bij de gemeente, die ieder 
 aanspreekpunt zijn voor een of meerdere opvanglocaties. 

▶ Goede dames-/heren- of kinder-
 � etsen: bel met de gemeente en vraag   
 naar een van de locatiemanagers. U wordt  
 doorverbonden of u wordt teruggebeld.

Oekraïense vluchtelingen Locatiemanager

Capfun Fruithof Mirjam van der Heide

Het Tussendiep PKN kerk Nieuw-Buinen Dorine Bingen

Het Kleurenpalet Nieuw-Buinen Dorine Bingen

Groepsaccommodatie Eesergroen Dorine Bingen

De Buinerhof Nieuw-Buinen Mirjam van der Heide
Diverse woningen en chalets in Valthe, 
Valthermond, 1e Exloërmond, Exloo Mirjam van der Heide

Molenstraat 25, Buinen Mirjam van der Heide

Woning Eeserveen Dorine Bingen

Appartementen De Brinken Odoorn Paul Dalhuisen

Groepsaccommodatie De Parel Camping Exloo Mirjam van der Heide

Woningen Zuiderdiep Drouwenermond Paul Dalhuisen

Woningen Drouwen Paul Dalhuisen

Woning Borger Dorine Bingen

Woningen Odoorn Dorine Bingen

Opvanglocaties crisisnoodopvang (CNO)

12 tweepersoons units bij gemeentehuis Exloo Paul Dalhuisen 

Boerderij Camping Exloo Mirjam van der Heide 

Woning De Brinken Odoorn Paul Dalhuisen

Uw hulp of spullen aanbieden:

Contact en informatie:

T  14 0591, vraag naar de locatiemanager 
 van de opvanglocatie waarover u belt.

E  vluchtelingenopvang@borger-odoorn.nl
I  www.borger-odoorn.nl/vluchtelingen

▶ Spreken met vluchtelingen in hun 
 eigen taal: dit kan met de app SayHi.   
 Deze downloadt u in de Play Store 
 (Android) of App Store (iPhone). 

▶ U kiest de microfoon als u uw gesproken  
  boodschap wilt laten vertalen.

▶ U kiest het toetsenbord als u geschreven  
  tekst wilt laten vertalen: druk een paar  
  seconden op de microfoon.

▶ U kiest uw eigen taal (links op het scherm).

▶ U kiest de taal waarin u uw boodschap 
 wilt laten vertalen (rechts op het scherm).

▶ Spreek of typ uw boodschap.

▶ Beveiliging: Bij overlast of verdachte situaties, kunt u de beveiliging bellen: T 06-52 49 04 70.

Doe een melding
Schade aan weg, lantaarnpaal, riool of groen? 
Afval niet opgehaald of last van zwerfvuil of 
plaagdieren? Meld het bij de gemeente!

▶ www.borger-odoorn.nl/melding

Gaat u verhuizen
binnen de gemeente?

▶ www.borger-odoorn.nl/verhuizen

▶ Alle besluiten die we als gemeente nemen 
 publiceren we o�  cieel in ons elektronisch 
 gemeenteblad. Deze ‘berichten over uw buurt’ 
 kunt u bekijken via www.borger-odoorn.nl/
 overuwbuurt.

▶ Hieronder vindt u de titels van de berichten over uw  
 buurt van vorige week. Aan dit overzicht kunt u   
 geen rechten ontlenen, ons elektronisch   
 gemeenteblad is leidend.

▶ Wilt u nieuwe berichten over uw buurt per e-mail  
 ontvangen? Meld u dan aan op www.overheid.nl/ 
 berichten-over-uw-buurt

▶ Hebt u thuis geen internetverbinding en wilt u
 toch meer weten over een besluit? Bel ons dan via  
 telefoonnummer 14 0591. We kunnen u dan meer 
 informatie geven of een afspraak maken om op het  
 gemeentehuis stukken in te zien.

▶ Bent u het niet eens met een besluit? Kijk dan op 
 www.borger-odoorn.nl/bezwaar.

Berichten over uw buurt

▶

Boom weg bij mij 
in de straat?

Zó weet je ervan!
www.overuwbuurt.overheid.nl

e-mailservice & app
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Week in Week uit verschijnt 
elke dinsdag huis-aan-huis in 
Borger, Bronneger, Bronnegerveen, 
Buinen, Buinerveen, Drouwen, 
Drouwenermond, Drouwenerveen, 
Ees, Eesergroen, Eeserveen, 
Exloërveen, 1e Exloërmond, 
2e Exloërmond, Exloo, Klijndijk, 
Nieuw-Buinen, Odoorn, Odoor-
nerveen, Valthe, Valthermond,
2e Valthermond, Westdorp, 
Zandberg, Gieten, Gieterveen, 
Gasselte, Gasselternijveen, 
Schoonloo.

Elke dinsdag liggen extra 
exemplaren Week In Week Uit 
op de volgende adressen:
Bruna Borger, Spar Exloo
Coop Odoorn - Jumbo Gieten - 
Total Nieuw-Buinen - Dagwinkel 
Gasselternijveen - Van Klinken 
Supermarkt Valthermond. Ook 
zullen we het gemeentehuis in Ex-
loo en het gemeentehuis in Gieten 
wekelijks voorzien van Week in 
Week uit.
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TE KOOP
Betonnetten

Verschillende maaswijdtes
Gegalvaniseerd

Vanaf 15 euro
Tevens brandhout te koop

Brink 1 Westdorp  |  Tel 0599 – 23 56 54

Mantelzorgwaardering 2024 
Borger-Odoorn
De gemeente Borger-Odoorn waardeert de inzet van mantelzorgers. Om deze 
waardering te laten blijken kunnen inwoners van de gemeente die mantelzorg 
ontvangen, de mantelzorgwaardering aanvragen.

Mantelzorgers die langer dan drie maanden 
en meer dan acht uur per week actief  zijn 
als mantelzorger komen in aanmerking 
voor de mantelzorgwaardering. Om de 
mantelzorgwaardering te ontvangen is het van 
belang dat jij jouw mantelzorger aanmeldt als 

mantelzorger. Dit moet ieder jaar opnieuw. 

Je kunt de mantelzorgwaardering voor 
2024 aanvragen t/m 10 oktober via 
www.andesborgerodoorn.nl onder: 
mantelzorgwaardering. 

College Borger-Odoorn sluit aan bij 
behoefte inwoners om nieuwe woningen 
te bouwen op locatie voormalig Esdal 
College
Het college van burgemeester en wethouders van Borger-Odoorn sluit aan bij de 
behoefte van inwoners en kiest voor nieuwbouw van levensloopbestendige woningen 
op de locatie van het voormalig Esdal College in Borger. Na onderzoek tussen 
nieuwbouw of  verbouw is de uitkomst dat voor inwoners nieuwbouw de meest 
gunstige optie is. Het is minder duur en sluit daarom beter aan bij de behoefte van 
inwoners naar betaalbare woningen.

Het voorstel dat nu bij de gemeenteraad 
ligt, is om ongeveer 40 nieuwe woningen 
te bouwen. Bij nieuwbouw is het voordeel 
dat de woningen betaalbaarder kunnen 
blijven dan bij verbouwen. Verbouw is erg 
duur. Bij de nieuwbouw wordt wel zoveel 
mogelijk aangesloten bij de opzet, structuur 
en bouwstijl van het huidige pand om het 
huidige karakter van het voormalige Esdal 
College te laten terugkomen.

Participatie
De gemeente vindt het belangrijk om te 
weten wat de inwoners nodig hebben om 
fijn te wonen. Er is daarom een enquête 
uitgezet die door ruim 900 mensen uit de 
gemeente is ingevuld, waarvan het overgrote 
deel in Borger woont. De peiling laat zien 
dat veel mensen een betaalbare woning in 

een groene omgeving belangrijk vinden. 
Wethouder Henk Zwiep: ,,Wij sluiten graag 
aan bij de behoeftes van onze inwoners. 
Met de keuze voor nieuwbouw kunnen we 
daaraan tegemoet komen. De uitkomsten van 
dit onderzoek zijn overigens ook in brede zin 
nuttig, we kunnen er ook informatie uithalen 
voor verdere planvorming.”

De uitkomsten van de peiling kunt u bekijken 
op: https://www.borger-odoorn.nl/actueel-
overzicht

Vervolg
Wanneer de gemeenteraad in september 2024 
instemt met het voorstel van het college, zal 
de gemeente verdere invulling geven aan de 
plannen. Het is de bedoeling dat in 2026 de 
bouw start.

Zwembaden Borger-Odoorn BV voegt 
Hunsowhal toe aan portfolio
“Zo kan ik mijn werknemers meer bieden”
Best bijzonder; vanaf  1 augustus gaat Zwembaden Borger-Odoorn BV het beheer 
en de horeca in de Hunsowhal in 2e Exloërmond verzorgen. ‘’Dat verwacht je niet 
meteen hè’’, lacht manager Henk Smid. ‘’Het is een heel simpel verhaal. Met de 
sporthal erbij kan ik mijn medewerkers ook in de wintermaanden meer werk bieden.’’

Werkgelegenheid
Het is niet zo dat Smid wat tijd over heeft, 
het heeft alles te maken met het bieden van 
werkgelegenheid. ‘’In de zomermaanden 
werken er zo’n 25 mensen in de drie 
zwembaden in Exloo, Valthermond en 
Nieuw-Buinen. Een aantal mensen is in 
vaste dient. In de wintermaanden, als de 
zwembaden gesloten zijn, is er amper werk. 
Met het beheren van de sporthal straks dus 
wel’’, legt Smid uit, die met de gemeente 
in eerste instantie een verbintenis van een 
jaar overeenkwam. ‘’Noem het maar een 
proefjaar’’, zegt Smid.

Nieuw-Buinen
Smid was er snel uit met de gemeente. ‘’Ik 
zag een advertentie waarin gezocht werd naar 
nieuwe beheerders. Ik heb gereageerd, een 
aantal gesprekken gevoerd en vervolgens 
waren we er snel uit. Overigens was ik twee 
jaar geleden al in de race voor het beheer van 

de sporthal in Nieuw-Buinen. Wellicht was 
de gemeente toen nog verrast dat je deze 
werkzaamheden ook prima uit kunt besteden 
aan een bedrijf. Nu waren ze niet meer 
verrast en waren we snel rond.’’

Extra beleg op de boterham
Het beheren van de sporthal en de horeca in 
de sporthal staat los van de exploitatie van 
de zwembaden. ‘’Je moet er verder helemaal 
niets achter zoeken. Het is alleen om mijn 
medewerkers ook in de wintermaanden werk 
te bieden en dus ook wat meer beleg op hun 
boterham.’’ Ondertussen kijkt Smid tevreden 
terug op de afgelopen week, toen de zon zich 
eindelijk liet zien. ‘’Waren we ook aan toe 
hoor. Zaterdag hadden we toch maar mooi 
even 1200 mensen in Exloo en ook de andere 
zwembaden trokken veel bezoekers. Het is nu 
vakantie. Ik ben heel benieuwd wat ons dat 
gaat brengen’’, besluit Smid. (Week in Week 
uit/Vincent Muskee)



Gemeenteberichten Borger-Odoorn

Week 30 | 2024

▶ www.borger-odoorn.nl Exloo  |  21 mei 2024  ◀Exloo  |  23 juli 2024  ◀▶ www.borger-odoorn.nl

Kijk voor meer informatie op 
www.brandveiligheidthuis.nl

Tips van Smokey

BARBECUETIJD?

TIPS 
VAN SMOKEY

Denk ook aan veiligheid!
Plaats de barbecue op 
een stevige, vlakke 
ondergrond

Gebruik geen brandbare 
vloeistoffen bij het 
barbecueën

Maak de barbecue aan 
met aanmaakblokjes

Pas op met licht 
ontvlambare kleding

Plaats een gasfles van een 
gasbarbecue nooit onder 
de barbecue, maar zet
deze er altijd naast

Hou spelende kinderen 
en huisdieren uit de buurt 
van de barbecue

Hou een emmer met zand 
bij de hand om het vuur te 
doven

       
WEEK 29
▶ 19-07-2024, gemeente Borger-Odoorn,  
 voorgenomen verkoop van grond
▶ 19-07-2024, Borger
 Molenplaatsweg 3, het veranderen van 
 de positie van de voordeur 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 19-07-2024, 2e Exloërmond
 Zuiderkijl 2, het uitbreiden van de bestaande 
 bedrijfshal d.m.v. een aanbouw 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 19-07-2024, Drouwen
 Gasselterstraat 7-089, het bouwen van 
 een nieuwe recreatiewoning 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 19-07-2024, Borger
 Haardplaats kavel 11, het bouwen van een  
 woning (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 18-07-2024, Nieuw-Buinen
 Zuiderdiep 10, het vervangen van de dak-
 constructie (verleende omgevingsvergunning)
▶ 18-07-2024, Borger
 Eeserstraat 2, het afwijken van de regels
 uit het omgevingsplan

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 18-07-2024, Borger
 Molenplaatsweg 3, het veranderen van 
 de positie van de voordeur 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 18-07-2024, Borger
 Hoofdstraat (dorpsplein), het organiseren van 
 het Siepel Beachplein Volleybaltoernooi op 
 7 september (verleend 16/07) 

▶ 17-07-2024, Nieuw-Buinen
 Noorderdiep 11, het kappen van 3 bomen 
 aan de linkerzijde van de woning 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 17-07-2024, Borger
 Eeserstraat 2, het wijzigen van de gevel 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 17-07-2024, Valthermond
 Noorderdiep 492, het wijzigen van het aantal 
 gehouden vleeskuikens ten behoeve van 
 het verkrijgen van een beter-leven keurmerk 

(kennisgeving ontwerpbesluit)
▶ 17-07-2024, Borger
 Hunzedal 20, het wijzigen van de gevel 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 17-07-2024, Drouwenermond
 Zuiderdiep 70, het realiseren van twee 
 woningen (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 15-07-2024, Exloo
 Zuideinde 32, het verplaatsen van de uitrit 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 15-07-2024, Odoornerveen
 Achterweg 30, het realiseren van een veld-
 schuur (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 15-07-2024, Drouwen
 Alinghoek 16, het aanleggen van een nieuwe 
 in- of uitrit (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 15-07-2024, Odoorn
 Boshof, het organiseren van Oringer Weekend, 
 Z2024-008885 (verleend 11/07)
   
     ◀

Evenementenoverzicht
Weten welke evenementen gepland 
staan in Borger-Odoorn? 

Kijk op: www.borger-odoorn.nl/
evenementenoverzicht
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Wijkagenten Borger-Odoorn zijn 
bereikbaar via 0900-8844 of  poli-
tiebureau Exloo (open: maandag 
t.m. vrijdag van 08.30 tot 12.00 uur, 
aangifte alleen op afspraak). Wijk-
agenten in Borger-Odoorn zijn:

Sabrina Luchtmeijer
Gebied: Valthermond, Tweede 
Valthermond, 1e en 2e Exloërmond, 
Exloërkijl, Zandberg, Kavelingen, 
Valthermussel, Exloërveen, Boer-
mastreek. 
Ben Uneken
Gebied: Exloo eo. Gebied De 
Hondsrug.
Arjan Katerberg
Nieuw-Buinen en omstreken,  
gebied Het Veenland 
Kobie Eefting  
Gebied: Borger eo.  
gebied De Hondsrug

Wijkagenten Aa en Hunze zijn 
bereikbaar via 0900-8844 of  
politiebureau Gieten (open: ma. 
en di. 13.00 tot 17.00. wo. en do. 
van 09.00 tot 13.00 uur).
- Theo Dieterman, gebied Gieten 
en Gasselte
- Louw Koster, gebied Rolde
- Eric Speelman, gebied Annen

Ziekenhuis
Refaja Stadskanaal: 0599 - 654 654 
Scheper Ziekenhuis Emmen:
0591 - 691 911. 
Voor afspraken (0591) 691 111

Huisartsen 
Borger-Odoorn, Valther- en
Exloërmonden, Schoonoord e.o. 
Spoedgevallen na 17.00 uur en ‘s 
weekends: 0900-1120112.

Tandartsen 
Tandartsen Borger/Rolde/Gieten/
Gasselte/ Schoonoord/Westerbork/
Beilen: Tel: 0900-1012345

Apotheken Info: 0599-238465
Overige hulpdiensten
Alarm 112
Politie 0900-8844
Overlijden 0800-0242526
Storing el./gas 0800-3366112
Storing water 0591-854200 of  
0592-854545
Storing CV: 0599-235909
Storing kabel 0800-0221475
Verloskundige 0592-263060
SOS tel. hulp 0900-0767
Kindertelefoon 0800-0432
Tegen haar wil 0592-347444
Psycholoog 0599-234056
Homeopaat 0599-236088
GGD 0591-656565
Thuiszorg Icare 0522-279748
Samenzorg Thuis- en Kraam-zorg 
Nrd-Ned 0900-8998801
Info- en klachtenbureau Gezond-
heidszorg 0592-243707
Vrijw. thuishulp 0591-585554
Dierenartsen 0591-513151
Dierenbescherming en 
Dierenambulance 0900-0245 
Diergeneeskundig Centrum Zuid-
Oost Drenthe te Sleen 0591-361368
Zorgkompas Odoorn
(0591) 580271

Weekenddiensten

Wijkagenten

Adverteren
in 

Week in Week uit?

Bel 0599 - 61 33 36

KERKDIENSTEN

Borger
Protestantse gemeente,  
ds. L. Roersma. www.pgborger.nl
Vrije Baptistengemeente Borger, 
IJzertijdstraat 2 (wijk Daalkampen). 
Meer info op  
www.vrijebaptistengemeenteborger.nl.

Gasselte
Protestantse gemeente, 
10.00 uur: ds. J. Middeljans.

Gasselternijveen
Protestantse gemeente, 09.30 uur:
ds. E. de Vries.

Gieten
R.K. Satie, Gieten: Zaterdag 22 juni, 
aanvang 17.00 uur. Locatie Dorpskerk.
Eucharistieviering. Pastor H. Garcia 
gaat voor in deze viering.

Nieuw-Buinen
Christengemeente Chananja, 
Drentse Poort 24a. Meer info:  
www.chananja.nl
Protestantse gemeente Kerklaan: 
09.30 uur: ds. T.L. v.d. Weide, Doop-
dienst.
Baptistengemeente: 09.30 uur: Albert 
Schipper.

Odoorn
Vrijzinnige Kerk Odoorn
Zondag 14 juli, aanvang 10.00 uur
Voorganger: Helene Westerik; orga-
nist: Wim Boer. Zie ook onze website 
en FB-pagina. www.vrijzinnigekerko-
doorn.nl. Facebook: @KerkOdoorn

2e Exloërmond
Baptistengemeente. info: www.bgte.nl
Protestantse gemeente, 09.30 uur: 
Kandidaat Schraal.

Valthe
Protestantse gemeente, 
09.30 uur: Gast/Leesdienst, Regen-
boog.

Valthermond
Baptisten Gemeente: 10.00 uur: 
Henk van Egdom.
Protestantse gemeente, 09.30 uur: 
Gast/Leesdienst, Regenboog.

Zandberg
R.K. Sint Josephkerk, Kerklaan 23, 
Zandberg, Woensdag 24 juli, is er 
i.v.m. vakantierooster geen viering in 
Zandberg. Weekend 27/28 juli is er 
i.v.m. vakantierooster geen viering in 
Zandberg. Woensdag 31 juli  9.00 uur, 
Eucharistieviering, celebr. Pastoor 
J.E.B. Deuling. Zie ook: 
www.heiligkruisparochie.nl

Musselkanaal
H.Anthonius van Padua kerk
Sluisstraat 78, 9581 JD Voor
Eucharistievieringen zie
anthoniusparochiemusselkanaal.nl
Baptistengemeente Jabes.

Stadskanaal
Baptisten gemeente Stadskanaal 
Noord. Dienst 10.00 uur Adres  Han-
delsstraat 8 Stadskanaal. Dienst 10.00 
uur Spreker ds G. Elzen. Livestream  
baptistenstadskanaal.
Hervormde gemeente, 
Oosterkadekerk: 9.30 u. ds. H. van 
Wingerden uit Rijssen. 19.00 u. ds. K. 
Meijer uit Stadskanaal.

Burgemeester en wethouders Borger-Odoorn 
vragen raad aanvullend krediet voor revitalisatie 
gemeentehuis
Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Borger-
Odoorn stelt aan de gemeenteraad voor om een aanvullend krediet van 
zo’n 3 miljoen euro beschikbaar te stellen voor de revitalisatie van het 
gemeentehuis in Exloo. Daarmee kan een start worden gemaakt met de 
verbouwingswerkzaamheden. Onderdeel daarvan is verduurzaming en 
verbetering van de werkplekomgeving. De revitalisatie biedt een kans 
om de dienstverlening voor inwoners te vergroten door een deel van het 
pand te verhuren aan sociaal-maatschappelijke partners.

Wethouder Jeroen Hartsuiker: 
“Vanuit goed werkgeverschap bieden 
wij onze medewerkers graag een 
gezonde en toekomstbestendige 
werkomgeving. Een omgeving 
die past bij de huidige manier van 
werken. Verder willen we de al 
jaren bestaande klachten over het 
binnenklimaat oplossen en moet het 
gemeentehuis nodig verduurzaamd 
worden zodat we een grote stap 
zetten om op termijn van het aardgas 
af  te kunnen. Ons personeel zit al 
een tijdje in een overgangsperiode. 
We hopen daarom dat we zo snel 
mogelijk te kunnen starten met de 
verbouwingswerkzaamheden.”

Raadzaal
De afgelopen periode zijn 
verschillende scenario’s uitgewerkt 
voor revitalisatie van het 
gemeentehuis. Een belangrijk element 
hierin is het wel of  niet realiseren 
van een nieuwe inpandige grotere 
raadzaal. Hartsuiker “Wij hebben 
alle scenario’s doorgerekend. Daarbij 

hebben we nog eens specifiek naar 
de raadzaal gekeken aangezien daar 
eerder vanuit de raad verschillend 
over werd gedacht. Zowel het 
opwaarderen van de huidige raadzaal 
als het realiseren van een nieuwe 
raadzaal is financieel haalbaar. Door 
de raadzaal intern te verplaatsen 
nabij het nieuw te realiseren 
werkcafé tegenover de entree is deze 
multifunctioneler inzetbaar. Dit is de 
meest toekomstbestendige invulling. 
Een gemeentehuis wordt gemiddeld 
eens per 25 jaar verbouwd. Het zou 
zonde zijn als we deze kans nu niet 
pakken. Maar het is aan de raad om 
hierin een keuze te maken.”

Huis van de Gemeenschap
De revitalisatie van het gemeentehuis 
biedt kansen om het gebouw een 
meer multifunctionele, laagdrempelige 
en diverse functie te geven waardoor 
het aantal bezoekers toeneemt. De 
gemeente ziet hierbij met name 
kansen voor het huisvesten van 
publieksfuncties op het gebied 

van zorg en het sociaal domein. 
Burgemeester Jan Seton: “Wij 
willen graag dat onze inwoners het 
gemeentehuis ervaren als een gastvrije 
plek waar je je thuis voelt en waar 
je elkaar kunt ontmoeten. Een echt 
‘Huis van de Gemeenschap’, met 
een verbrede dienstverlening voor de 
inwoners van Borger-Odoorn.”

Extra geld via de begroting 2025
Het was al bekend dat het 
oorspronkelijk beschikbaar 
gestelde krediet van 5 miljoen euro 
onvoldoende is om de plannen uit 
te voeren. De totale kosten voor 
verduurzamen van het gebouw, het 
realiseren van de nieuwe werkplekken 
en de interne verplaatsing van de 
raadzaal worden nu geraamd op 
ongeveer 8 miljoen euro. Dat betekent 
dat de raad wordt gevraagd om zo’n 
3 miljoen euro extra beschikbaar te 
stellen. Dit bedrag is al opgenomen in 
de Kadernota

2025 die in juni in de raad is 
behandeld. Maar definitieve 
besluitvorming hierover vindt plaats 
bij de vaststelling van de begroting 
2025 in november. Ter voorbereiding 
daarop zal de raad in september 
nog inhoudelijk spreken over de 
revitalisatie van het gemeentehuis.

Kinderraad van de gemeente Borger-Odoorn 
organiseerde Hunebedgames in 2e Exloërmond
Al enige tijd is er een Kinderraad 
in de gemeente Borger-Odoorn 
met als doel leerlingen van 
basisscholen bij de politiek te 
betrekken. Op dinsdag 16 juli 
jl. hielden vijf  leden ervan de 
Hunebedgames in sporthal 
Hunsowhal in 2e Exloërmond: 
feitelijk een sportdag voor 
leerlingen uit de groepen 7 
en 8 van zes basisscholen uit 
de gemeente. De dag werd 
georganiseerd omdat er een motie 
door de Kinderraad is ingediend.

Het was een prachtige dag die zich 
voornamelijk in de ochtenduren 
afspeelde. Om 13.00 uur kwam 
er een einde aan tal van sporten 
die men kon uitvoeren: hockey, 
voetbal, dans, basketbal en volleybal. 
Leerlingen mochten zelf  kiezen waar 
ze aan wilden meedoen en er zat een 
wedstrijdelement aan verbonden. Af  
en toe ging het er dus heerlijk om weg 
en was er gezonde spanning. Het was 
trouwens niet alleen puur sporten, 
maar er zat ook een ander educatief  
gedeelte aan verbonden, namelijk het 
samenstellen van de speelschema’s 
door de leerlingen.

Dorian Roffel uit Drouwen zit 
in groep 8 van OBS Ekkelhof  in 
zijn woonplaats en kijkt net als de 
anderen terug op een prachtige dag. 
“We organiseerden dit omdat sport 
verbindt en het is leuk om nieuwe 
sporten te proberen en een competitie 
met andere scholen te hebben zodat 
je die kinderen ook een keer ontmoet. 

Het was fantastisch en alle kinderen 
waren enthousiast. Er waren wel 
honderdtwintig leerlingen.” Voor 
Dorian en de andere vier leden van 
de Kinderraad die aanwezig waren 
houdt het na dit schooljaar op en zal 
er een nieuwe Kinderraad worden 
geïnstalleerd.” (Week in Week uit / 
Gerry Grave)
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Politie Borger-Odoorn zoekt hulp bij 
oplossen misdrijven
Met het project ‘camera in beeld’ zoekt politie Borger-Odoorn hulp bij het 
oplossen van inbraken, overvallen, diefstallen en andere misdrijven. Mensen die 
een beveiligingscamera of  een deurbelcamera kunnen zich aanmelden voor het 
project.

Politie kijkt niet live mee
Camera in beeld is een systeem van de politie waar burgers en bedrijven vrijwillig hun 
beveiligingscamera bij kunnen aanmelden. Op die manier krijgt de politie per straat in 
beeld waar camera’s beschikbaar zijn. De beelden kunnen de politie vervolgens helpen 
bij het oplossen van allerlei misdrijven. Na een misdrijf  kan de politie zo namelijk gericht 
beelden opvragen en kan het de dader(s) sneller opsporen. Voor de goede orde: de politie 
kan dus niet live meekijken.

Na aanmelding bij het project vraagt de politie alleen achteraf  beelden op als dat 
noodzakelijk is voor het onderzoek. Voor mensen met een beveiligingscamera of  een 
deurbelcamera ontkom je er soms niet aan om ook een deel van de openbare weg te 
filmen.

Let op: dit moet zo beperkt mogelijk blijven. Maak bovendien duidelijk dat dat je in het 
bezit bent van een camera. Dit kan met behulp van een bordje of  een sticker. Aanmelden 
voor het project ‘camera in beeld’ kan via politie.nl/onderwerpen/camera-in-beeld.html  
(Week in Week uit/Vincent Muskee)

Dankzij Leefbaar Borger-Odoorn extra 
parkeerplaatsen in Exloo
Al meerdere malen heeft de fractie van Leefbaar Borger-Odoorn de 
parkeerproblemen in Exloo op tafel gelegd. De overige raadsleden voelden echter 
niets voor een tijdelijke oplossing. Ook de ingediende motie bij de behandeling 
van de Kadernota heeft het niet gehaald.

Verrast waren we dan ook dat het college, tijdens de raadsvergadering van 18 juli, de 
mededeling deed dat er toch extra parkeerplaatsen gerealiseerd kunnen worden in Exloo. 
In de nabijheid van het gemeentehuis is een stuk grasland ter beschikking gesteld waar 
personeel van de gemeente gebruik van maakt. Hierdoor komen er 60 parkeerplaatsen 
naast het gemeentehuis vrij waar bezoekers en toeristen gebruik van kunnen maken.

Hier is Leefbaar Borger-Odoorn blij mee. Dit zal de structurele overlast tijdens het 
evenementenseizoen en de onveilige situaties die daarmee ontstaan voorlopig oplossen.

Vijfde bevelvoerder voor Brandweer
2e Exloërmond
Korps 2e Exloërmond van de brandweer staat er goed op. Dat bleek onlangs al 
tijdens de zeer drukbezochte open dag. Deze week was er opnieuw goed nieuws. 
Zo slaagde Dennis van der Molen voor zijn bevelvoerderexamen. ‘’Daardoor 
hebben we nu in totaal vijf  bevelvoerders. Dat klinkt misschien veel, maar dat 
is niet zo. De bevelvoerder is verantwoordelijk voor de gehele inzet en hij of  zij 
neemt bij een uitruk plaats naast de chauffeur’’, zegt Eelco van Houttum van 
Brandweer 2e Exloërmond.

Wervingsactie
Ook Fleur Suk, Erik van der Maten en Thijs Suk kregen vorige week een diploma 
uitgereikt. Zij legden met succes het manschapexamen af. ‘’Heel mooi natuurlijk dat 
ze dit gehaald hebben. Dergelijke diploma’s komen je zeker niet aanwaaien. Ze hebben 
zeker twee jaar moeten studeren’’, zegt Van Houttum. De vier geslaagden waren dus al 
actief  voorde brandweer in 2e Exloërmond. ‘’Een kleine drie jaar geleden hebben we een 
wervingsactie gehouden. Daar hebben zich toen tien mensen voor aangemeld. Als je je 
aansluit bij ons korps, loop je in eerste instantie drie maanden stage. Dat is de periode 
waarin je kunt voelen of  het ook echt iets voor je is. Vervolgens kies je een opleiding. 
Iedereen die met ons meegaat is uiteraard gediplomeerd’’, zegt Van Houttum. (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)

Ride, Run & Bike evenement in Exloo
Op zaterdag 21 september organiseert Rijvereniging Exloo het Ride, Run & Bike 
evenement.

Men kan gratis hier aan deelnemen maar vooraf  opgeven moet via www.rv-exloo.nl. Start 
en finish is bij Hippisch Centrum Exloo.
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Hamerbijl 9, 9531 PN  BORGER - T. 06-27325957

E. info@bertwever.nl - www.bertwever.nl

Vakmanschap en service voor een scherpe prijs!

Noodweer gooide roet in het eten
Boerderijfair bij Blauwe Bessenboerderij in 
Gasselternijveen vroegtijdig gestopt
Carlo en Rianne van Rijsingen 
organiseren al vele keren een 
Boerderijfair op het erf  van 
hun Blauwe Bessenboerderij in 
Gasselternijveen en steeds was het 
een groot succes. Er was vrijwel 
altijd goed weer en ook had men aan 
klandizie en het aantal stands niet te 
klagen. Klanten waren er afgelopen 
zondag ook toen het evenement 
voor de tweede keer dit jaar werd 
gehouden en ook het aantal kramen 
was met zestig prima, maar het 
plotseling opgekomen noodweer 
zorgde ervoor dat de fair al om 13.30 
uur moest stoppen.”

Het was een totaal andere aanblik dan 
gewend, want lege kramen, bedrijven 
en particulieren die ervoor zorgden dat 
alles werd opgeruimd. Bovendien leek 
het grasveld meer op een zwembad. 
Met man en macht probeerden 
standhouders met de hulp van 
bezoekers en vrijwilligers hun handel te 
redden. “Het was hartverwarmend hoe 
standhouders, bezoekers en vrijwilligers 
elkaar probeerden te helpen”, spraken 
Carlo en Rianne die ondanks de situatie 
realistisch bleven:  “Hier kan niemand 
iets aan doen. Hoe jammer het ook is. 
We hadden er heel veel zin in en het 

begon ook geweldig met veel zon. Toen 
het regende, keken we het even aan, 
maar op een gegeven moment was het 
bar en boos en konden we niet anders 
dan ermee stoppen.”

De organisatie vindt het erg vervelend 
dat deze fair zo is afgelopen maar kijkt 
wél uit naar een volgende die alleen 
maar beter kan verlopen. (Week in Week 
uit / Gerry Grave)

CDAfractie Borger-Odoorn 
versterkt met Pim van 
Teffelen uit Nieuw-Buinen

Sinds vorige week maakt Pim van Teffelen deel uit 
van de CDAfractie Borger-Odoorn. Van Teffelen werd 
vorige week officieel beëdigd. Twee weken eerder was 
hij al aangesteld als bijzonder commissielid van het 
CDA Drenthe. Van Teffelen woont sinds kort in Nieuw-
Buinen. Daarvoor woonde en werkte hij in Beuningen, 
bij Nijmegen. In die gemeente was hij onder meer 
raadslid en wethouder.

Het nieuwbakken fractielid werkte lang voor Koninklijke 
Horeca Nederland en werd in 2018 Koninklijk onderscheiden 
vanwege zijn verdiensten als wethouder in Beuningen. 
Van Teffelen stelt zichzelf  voor als iemand ‘die niet wit of  
zwart denkt’. “De keuze ligt altijd in het midden. Daarom 
kies ik voor het CDA, als middenpartij zonder extreme 
denkbeelden.’’ Van Teffelen is aanspreekbaar over alle 
onderwerpen die in de samenleving spelen. (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Speelweek 2e Mond neemt je mee naar Peru!
Het belooft weer één dolle boel te worden bij de Speelweek in 2e 
Exloërmond. Dit jaar is het thema: ‘Op weg naar Peru’ en dus is het 
complete programma daar op aangepast. Van maandag 26 augustus t/m 
vrijdag 30 augustus zijn alle kinderen van de basisschool overdag welkom 
om dit Peruviaans feestje mee te vieren. Uiteraard is er ook zoals ieder jaar 
’s avonds voor de jeugd weer een gaaf  programma.

Het Dorpshuis in 2e Exloërmond 
(Noorderdiep 33) wordt dit jaar 
dus omgetoverd tot een Peruviaans 
gebouw. Een superfijne locatie met 
genoeg ruimte eromheen om allerlei 
leuke spelletjes te doen! Opgave is 
niet nodig en de toegang is gratis! Het 
kinderprogramma overdag is voor alle 
kinderen van de basisschool. Iedereen is 
welkom; ook als je bijvoorbeeld alleen 
een ochtend- of  middagprogramma 
kunt. En het mooie is dat de kinderen 
mogen ‘overblijven’, de Speelweek 
verzorgt de lunch!

De Speelweek trappen we 
traditiegetrouw af  met een 
openingsdienst op zondag 25 augustus, 
vanaf  14.30u bij het Dorpshuis, 
aansluitend met een kopje koffie. 
Het programma begint op maandag, 
dinsdag en donderdag ’s ochtends om 
10.00u met toneel, knutselen, spelletjes 
doen en nog veel meer. Daarna gaan 
we samen lunchen en begint het 
middagprogramma. Maandags een 
heus GPS Perugame, dinsdag een 
sportmiddag en donderdag allerlei leuke 
workshops. De middag eindigt dan om 

14.30u. Let op! Op woensdag is er geen 
middagprogramma, we klussen wat 
moois van 10.00u-12.30u. 
De middag heb je lekker 
vrij.

Op vrijdag gaan we net als 
vorig jaar een supergezellige 
middag houden, met als 
thema: Peru Party! De 
middag begint om 13.00u 
en duurt tot ongeveer 
16.00u. Ook de ouders/
verzorgers/volwassenen 
zijn welkom om te komen 
kijken. Het wordt reuzeleuk 
met een springkussen, 
gezellig muziek en allerlei 
Peruviaanse activiteiten!

’s Avonds bij het 
tienerprogramma is alle 
jeugd vanaf  groep 8 
welkom. Dit is van maandag 
t/m donderdag van 19.30-
21.30 ook bij het Dorpshuis. 
We gaan sporten, gek 
doen op de bonte avond, 
maar ook een beetje 

serieus praten en er is ook een film/
game-avond! Wil je graag helpen als 
groepsleiding, klaarzetten van de spellen 
of  op een andere manier? Laat het ons 
weten! We zijn te vinden op Facebook: 
Speelweek Tweede Exloërmond, maar 
ook via speelweek2emond@hotmail.
com en per WhatsApp: 06 28 04 18 14.
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Start realisatie appartementengebouw in Exloo
En wéér verdwijnt een rotte kies uit Exloo!

Eindelijk was het dan zover. Na jaren en jaren van praten en nog meer 
gesteggel is vrijdagmiddag dan eindelijk een begin gemaakt met de 
sloop van de oude melkfabriek aan De Gloep in Exloo. Belangrijker nog: 
na de sloop van de rotte kies kan eindelijk gestart worden met de bouw 
van appartementengebouw Het Jaegershof. ‘’Na 35 jaar is het inderdaad 
eindelijk zover’’, zag ook Marcel van Dam van Marcel van Dam Makelaardij. 
Ook hij besefte dat sprake was van een historisch moment.

Behoefte
Precies een jaar geleden organiseerde 
Van Dam informatiebijeenkomsten 
in Het Wapen van Exloo. Hij liet de 
belangstellenden toen de fraaie plannen 
zien en mensen konden aangeven of  ze 
interesse hadden. Toen al bleek dat er 
behoefte was aan appartementen voor 
starters, appartementen dus tot een 
maximumprijs van 355.000 euro. ‘’De 
belangstelling was heel groot. Mensen 
waren meteen positief. Logisch, want 
in Exloo is maar weinig ruimte voor 
nieuwbouw. Dit plan voorziet dus in 
een behoefte. De ligging is bovendien 
perfect. Je bent aan de ene kant zo in de 
kern van het dorp en staat aan de andere 
kant ook zomaar middenin het bos.’’ 

Het Jaegershof  wordt een gebouw 
met drie verdiepingen en knipoogt 
naar het verleden. Het is gelegen 
aan De Gloep/Fabrieksstraat en de 
appartementen worden gebouwd 
conform de laatste eisen. Ze zijn 
gasloos en beschikken straks over een 
warmtepomp en zonnepanelen. De 
appartementen krijgen een balkon en 
de nieuwe bewoners krijgen een eigen 
parkeerplaats aan de voorkant, aan de 
kant van de Fabrieksstraat dus.

Twaalf  appartementen
Fase 1 van de herinrichting van het 
terrein van de oude melkfabriek behelst 
dus de bouw van in totaal twaalf  
appartementen. Die appartementen 
zijn – uiteraard - allemaal verkocht en 
de kopers waren vrijdagmiddag getuige 
van de starthandeling van de sloop, 
kundig uitgevoerd door wethouder 
Henk Zwiep. Al vier jaar geleden was 
er groen licht voor sloop. Het plan lag 
echter enkele jaren stil, vooral vanwege 
stijgende bouwkosten. Bovendien werd 
het plan aangepast. ‘’In eerste instantie 
zouden in fase twee ook driekappers 
worden gebouwd. Dat worden nu 
tweekappers, 22 in totaal. Naar 
verwachting kan ergens in 2025 ook 
een aanvang genomen worden met de 
realisatie van die woningen.’’

Tien procent extra woningen in 
Exloo
De appartementen en straks ook de 
woningen zijn overigens ontworpen 
door Sander Dragtstra en Arjan 
Naaijer. ‘’Hesco Bouw uit Stadskanaal 
zal de realisatie op zich nemen’’. 
Met de nieuwe appartementen en 
woningen krijgt Exloo er tien procent 
aan woningen bij. Op dit moment 
telt het dorp namelijk 360 woningen. 

Wethouder Henk Zwiep is net als Van 
Dam een tevreden man. ‘’Het is mooi 
dat we nu na jaren eindelijk van start 
kunnen met dit nieuwbouwproject’’, liet 
hij weten. ‘’De oude melkfabriek was 
echt een rotte kies. Dit zorgt voor een 
enorme opwaardering van dit gebied. 
We juichen deze ontwikkeling van 
harte toe.’’ Mooi: na de plichtplegingen 
maakten de nieuwe bewoners van de 
appartementen alvast kennis met elkaar. 
De nieuwe buren dronken samen een 
kop koffie en hopen in het najaar van 
2025 hun appartementen te kunnen 
betrekken. (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)

Persbericht voor 
Week in Week uit?

Mail het naar 
redactie@weekinweekuit.com
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WIJ DOEN ONDERHOUD AAN ALLE 
MERKEN & TYPE AUTO’S & CAMPERS!

GRATIS PECHHULP BIJ ONDERHOUD 
AAN UW AUTO!!

WIJ DOEN ONDERHOUD AAN ALLE 
MERKEN EN TYPE AUTO’S EN CAMPERS!

Toyota Aygo X 1.0 VVT-i S-CVT Automaat Premium 
clima
Juni 2024 - Grijs/Zwart metallic - Half leder - Benzine 
Automaat - 431 km - Nieuwprijs €29.840,-

PRIJS

€ 26.999,-

PRIJS

€ 14.899,- 

Kia cee’d Sportswagon 1.0 T-GDi Comfort-
PlusLine Navigator/16”LM
Januari 2018 - Grijs metallic 
Stof - Benzine - Handgeschakeld
63.949 km - Nieuwprijs: €25.220,-

PRIJS

€ 22.899,- 

BMW 2 Serie Active Tourer 218i Automaat 
Exec Ed. leder/navi/18”LM
April 2019 - Blauw metallic 
Leder - Benzine - Automaat
76.534 km - Nieuwprijs: €46.740,-

PRIJS

€ 19.999,- 

Volkswagen Polo  1.5 TSI Automaat High-
line navi/16”LM
Augustus 2020 - Blauw metallic - Stof 
Benzine - Automaat - 69.307 km 
Nieuwprijs:  €32.550,-

PRIJS

€ 21.499,- 

Peugeot 308 1.2 PureTech Active Pack Buss 
navi/clima
Juni 2022 - Groen metallic - Stof - Benzine 
Handgeschakeld - 31.229 km - Nieuwprijs:  
€31.550,-

PRIJS

€ 25.899,- 

Peugeot 3008 1.2 PureTech Blue Allure navi/
clima/18”LM
Febrauri 2021 - Grijs metallic 
Half leder - Benzine - Handgeschakeld 
45.250 km - Nieuwprijs: €38.940,-

PRIJS

€ 14.899,- 

Suzuki S-Cross 1.0 Boosterjet Comfort 
airco/cruise
September 2018 - Grijs metallic - Stof 
Benzine - Handgeschakeld - 86.606 km 
Nieuwprijs: €23.950,-

PRIJS

€ 16.999,- 

Audi A3 Sportback 30 TFSI Pro Line
November 2018 - Zwart metallic 
Stof - Benzine - Handgeschakeld
63.100 km

PRIJS

€ 20.899,- 

Opel Crossland 1.2 T Automaat 130pk 
Elegance navi/16”LM
Juni 2022 - Grijs metallic 
Half leder - Benzine - Automaat 
41.999 km - Nieuwprijs: €37.220,-

PRIJS

€ 32.899,- 

Opel Grandland 1.2 T Automaat Level 3 
navi/clima/18”LM
2023 - Blauw metallic - Half leder 
Benzine - Automaat - 39.359 km

PRIJS

€ 22.899,- 

Opel Mokka 1.2 Business Elegance 
navi/17”LM
November 2022 - Grijs metallic 
stof - Benzine - Handgeschakeld
39.889 km - Nieuwprijs: €34.220,-

PRIJS

€ 26.899,- 

Opel Mokka Electric Automaat
Level 4 50 kWh navi/clima/17”LM
April 2023 - Grijs metallic - Stof
Elektrisch - Automaat - 19.241 km
Nieuwprijs: €44.650,-

PRIJS

€ 14.399,- 

Opel Crossland X 1.2 T 130PK Innovation 
navi/clima/16”LM
Mei 2019 - Blauw metallic 
Half leder - Benzine - Handgeschakeld 
79.789 km - Nieuwprijs: €31.240,-

PRIJS

€ 28.999,- 

Hyundai Tucson 1.6 T-GDI MHEV Comfort 
Smart navi/clima/17”LM
Juni 2022 - Grijs metallic 
Stof - Hybride - Handgeschakeld
66.478 km - Nieuwprijs: €41.590,-

PRIJS

€ 19.899,- 

Opel Astra Sports Tourer 1.2 Design & Tech 
navi/clima/16”LM
Januari 2022 - Grijs metallic - Benzine - Stof 
Handgeschakeld - 58.578 km - Nieuwprijs: 
€29.330,-

PRIJS

€ 21.499,- 

Opel Astra 1.2 Edition navi/clima/16”LM
Juni 2022 - Zwart metallic - Stof
Benzine - Handgeschakeld - 52.059 km
Nieuwprijs: €33.720,-

PRIJS

€ 25.899,- 

Toyota Yaris 1.5 Automaat Hybrid Dynamic 
16”LM
Januari 2024 - Wit metallic 
Stof - Hybride - Automaat
7 km - Nieuwprijs: €28.330,-
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Maak Borger-Odoorn Hartveilig! Leer 
Reanimeren en wordt First Responder!
Iedere week krijgen zo’n 300 mensen in Nederland een hartstilstand buiten het 
ziekenhuis. De kans op overleven is het grootst als binnen 6 minuten wordt gestart 
met reanimatie.

Voor een ‘hartveilige’ omgeving is een 
dekkend netwerk van Burgerhulpverleners 
of  First Responders zoals ze tegenwoordig 
genoemd worden en AED’s nodig. 
Momenteel hebben we al op 717 actieve First 
Responders in onze gemeente oftewel 2.9% 
van de totale aantal inwoners. Al een prachtig 
resultaat, maar om een goede dekking te 
hebben is minimaal 5% nodig! Wat betreft de 
AED’s hebben we al een hele goede dekking 
in onze gemeente, dit kan natuurlijk ook altijd 
beter.

Help jij ook mee aan een hartveilig 
Borger-Odoorn? 
We hadden bijna 900 First Resonders in 
onze gemeente, maar door ingrijpen van 
HartslagNu, onder het motto: ‘geen scholing 
volgen is geen First Responder meer zijn’ zijn 
we teruggevallen naar 650 First Responders. 

Door o.a. de vele cursussen welke Stichting 
Hartveilig Borger-Odoorn aanbiedt in onze 
gemeente zijn we inmiddels weer gegroeid 
naar 717 First Responders, wat dat betreft 
zijn we er nog niet maar doen we het zeker 
goed en gaan weer de goede kant op!

Nu op naar de 1000 BHV-ers, voor een 
nog hartveiliger Borger-Odoorn
In het najaar van 2024 zijn er de volgende 
gratis scholingen gepland om First Responder 
te worden of  om uw skills te herhalen:
06-09 / Valthermond / Brughuus / 19.00-
22.00u. 09-10 / Nieuw Buinen / MFA 
Noorderbreedte / 19.00-22.00u. 23-10 / 
Odoorn / de Paasbergen / 19.00-22.00u 

U kunt zich aanmelden via: info@
hartveiligbo.nl  (naam, geboortedatum en 
emailadres)

Oertijdmarkt op 28 juli in Emmen
Dit jaar de 18e editie van de grootste mineralen 
buitenmarkt van Nederland
 
Het is een markt vol met mineralen, fossielen, archeologie, geologie en aanverwant. 
Met talloze (kinder)activiteiten en met enkele zeer prominente gasten. 'Stonehunter' 
Eric van IJsseldijk tekent voor de organisatie van de Oertijdmarkt op 28 juli (10.00-
17.00 uur) in Emmen - op de wielerbaan achter het stadion van FC Emmen. 'Vorig 
jaar trokken we ruim vierduizend bezoekers met 140 kraampjes. Natuurlijk hopen we 
dat aantal te overtreffen. 

Prominente gasten
Behalve de markt met veel 
internationale mineralen 
en fossielen handelaren is 
er vooral heel erg veel te 
doen op 28 juli. 'De markt 
is geschikt voor jong en 
oud. We hebben de vier 
actieve geologische clubs 
op de markt en er staan 
archeologische clubs. 
Je kunt op zoek naar 
archeologische muntjes, 
goud pannen, fossielen 
uitkappen, dinoknijpers 
maken en stenen 
schilderen, te veel om 
op te noemen. 'We gaan 
vuistbijlen en speerpunten 
maken met de Nederlandse kampioenen en 
er is een workshop beeldhouwen', vervolgt 
Van Ijsseldijk. Verder verwelkomen we Juan 
Grande uit Mexico, die speciaal naar Emmen 
komt om geodes te kraken.' Ook John 
Hammond, de oprichter van Jurrasic Park, 
schijnt langs te komen, of  in elk geval iemand 
die daar sterk op lijkt. Verder zou er zomaar 
eens een dino, schaap of  geit rond kunnen 
lopen op de markt in Emmen.

De Oertijdmarkt is uniek
De 'Stonehunter' weet hoe je een succesvol 
evenement moet organiseren. 'Ik wil vooral 
dat mensen het naar hun zin hebben. Dat 
ze aan het einde van de dag al weten dat ze 
volgend jaar opnieuw komen. Dat kost best 
wat inspanning, maar ik heb er graag voor 
over. Dit jaar komen er ook twee muzikale 
oermensen. Buiten de bekende DJ, gaan zij 
de hele markt muzikaal ondersteunen.  

De Oertijdmarkt in Emmen mag overigens 
best uniek genoemd worden. Een kaartje kost 
slechts vijf  euro, kinderen tot zestien jaar 
betalen de helft. En dan heb je echt de hele 
dag plezier.'

Workshop beeldhouwen
Dit jaar gaan we met speksteen leuke 
creaties maken. Maak zelf  een leuke Dino 
of  gewoon een creatie waar iedereen jaloers 
op kan worden. Daarbij krijgen we hulp van 
professionals. Alles is te lezen op de website 
www.oertijdmarkt.nl en alle nieuwtjes staan 
op facebook, instagram en zelfs TikTok. 
Wil je meer informatie mail dan naar info@
oertijdmarkt.nl.

De Oertijdmarkt is Zondag 28 juli van 10.00 
tot 17.00 uur op de wielerbaan achter FC 
Emmen. Er zijn genoeg parkeerplaatsen en 
met openbaar vervoer ook goed te bereiken.

Foto: Arend van Haaren
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Nieuwe Subsidie voor 
Bewonersinitiatieven in 
Drenthe
Inwoners van Drenthe die een goed idee hebben voor 
hun dorp, wijk of  buurt kunnen subsidie aanvragen 
bij de provincie Drenthe. Vanaf  15 augustus is 
er een nieuwe subsidieregeling beschikbaar voor 
bewonersinitiatieven. Deze regeling is onderdeel van de 
Sociale Agenda 2024-2029 en biedt jaarlijks maar liefst € 
800.000 om projecten te ondersteunen die bijdragen aan 
naoberschap, leefbaarheid, bestaanszekerheid, inclusie 
en diversiteit en gezondheid in wijken, buurten en 
dorpen in Drenthe.

Gedeputeerde Yvonne Turenhout: “De Sociale Agenda heet 
niet voor niets ‘Drenthe voor elkaar’. We geloven in de kracht 
van onze inwoners en gemeenschappen en sluiten daarom 
graag aan bij hun initiatieven. Deze regeling maakt dat 
mogelijk.”

Wat houdt de subsidie in?
De subsidie is bedoeld voor initiatieven die door inwoners 
zelf  worden gestart en uitgevoerd. Denk bijvoorbeeld aan het 
creëren van een ontmoetingsplek waar iedereen uit de wijk 
kan samenkomen of  het organiseren van een personenbus 
waarmee vrijwilligers mensen vervoeren naar dagbesteding, 
ziekenhuis of  naar de supermarkt. Ook initiatieven die 
bijdragen aan informele zorg, vitaliteit of  integratie in de 
samenleving komen in aan merking.

Voor wie is de subsidie?
De regeling is opgedeeld in de vier thema’s, maar ook in 
regio’s. Elk thema heeft een budget van
€ 200.000 per regio voor Zuidwest-Drenthe, Zuidoost-
Drenthe en Noord-Drenthe. Het thema gezondheid heeft 
ook een budget van € 200.000 maar dit budget is beschikbaar 
voor initiatieven in de hele provincie Drenthe.

Wanneer kunt u aanvragen?
De subsidie kan aangevraagd worden vanaf  15 augustus 2024 
tot 1 november 2024. Het is belangrijk dat het initiatief  wordt 
geïnitieerd én gedragen door de inwoners van de betreffende 
wijk, buurt of  dorp. Kijk voor meer informatie op de website 
van de provincie Drenthe.

6, 7 en 8 september a.s.
Voel Het Veen Festival: de tweede editie in Valthermond
“Na de eerste editie dacht ik: dit kan écht iets worden”

Het Voel Het Veen Festival, vorig jaar voor het eerst georganiseerd door 
concertboerderij d’Rentmeester in Valthermond krijgt (gelukkig) een 
vervolg. ‘’Na de eerste editie dacht ik: dit kan écht iets worden. De reacties 
waren positief. We zijn vervolgens gaan evalueren, hebben de bezoekers een 
enquête gestuurd en talloze gesprekken gevoerd. De tweede editie moet met 
die input nóg leuker worden en staat uiteraard weer bol van gesprekken, 
muziek, cultuur en kunst. Ik kan nu al verklappen dat we de vleugels 
uitslaan en meer naar buiten gaan. Het doel blijft onveranderd; laten zien 
hoe mooi het hier op het veen is. Laten zien dat we hier mooie dingen doen, 
dingen om trots op te zijn.’’ Was getekend Elise Kerner van d’Rentmeester, 
zonder anderen tekort te doen dé drijvende kracht achter het unieke festival.

Lange adem
‘’Een dergelijk festival als Voel Het Veen 
vraagt om de lange adem. Dat is hier 
nou eenmaal zo. Ik snap dat ook, zoals 
ik ook begreep dat mensen in 2019 
raar aankeken tegen ons Westerlingen 
die hier iets gingen doen. Het was in 
het begin ook echt wennen. Corona 
kwam, contact leggen was toen extra 
moeilijk. Stukje bij beetje echter, is de 
figuurlijke kat uit de boom. Er komen 
steeds meer mensen uit het dorp naar 
de concertboerderij met als hoogtepunt 
toch wel het concert van Nelleke 
Honning en Gunhar Koops tijdens 
Valentijnsdag. Het hele dorp was er. 
Voor Nelleke en onze eigen Elvis. 

En zo zie ik het Voel Het Veen Festival 
dus ook. Het moet de tijd hebben, maar 
het heeft echt potentie’’, zegt Kerner, 

die de woorden passie en enthousiasme 
uitgevonden zou kunnen hebben.

Zoveel moois
Binnenkort is het programma helemaal 
rond. ‘’De praattafel op vrijdagavond 
blijft. Aan tafel krijgen we onder meer 
een professor die het veen op de 
lijst met cultureel erfgoed wil en die 
duidelijk maakt dat leven op het veen zo 
slecht nog niet is. Ook zal hij vertellen 
hoe de Arbowet in het veen is ontstaan. 
Echt heel interessant, zoals de andere 
gasten dat ook zijn. En verder? We gaan 
meer naar buiten met een buitenpodium 
bijvoorbeeld. Daar zal streektaalmuziek 
te horen zijn met onder andere ook 
Gunhar Koops. We gaan naar het 
Aukje Wolfpark, er komt een geweldig 
toneelstuk, Egbert Hovenkamp komt 
gedichten voordragen en we gaan ook 

activiteiten voor kinderen organiseren. 
Er komt zoveel moois’’, belooft  Kerner.

Stichting
Voel Het Veen Festival past precies bij 
de filosofie van d’Rentmeester. Met een 
unieke programmering bijvoorbeeld. 
‘’Puur commercieel zouden we heel 
anders moeten programmeren, maar 
dat doen we niet. We willen kwaliteit 
bieden vooral. Mensen steeds weer 
verrassen. We merken dat steeds meer 
mensen dat waarderen. Dat doet ons 
goed. De activiteiten zijn sinds enige tijd 
overigens ondergebracht in een stichting 
die als doel het promoten en behouden 
van de rijke Veenkoloniale cultuur heeft. 
Ook dat zie ik als een stap in de goede 
richting.’’

Super Early Bird tickets
Kerner was tevreden over het 
bezoekersaantal tijdens de eerste editie 
van het festival. ‘’Met een nog leuker 
programma hopen we straks natuurlijk 
op meer. Mensen kunnen nu al met 
Super Early Bird goedkoper een 
passe-partout voor twee of  drie dagen 
aanschaffen. Zeer de moeite waard. 
Hoe? Dat kan gewoon via voelhetveen.
nl’’, besluit Kerner. (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Foto: Harrie Meiringh
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Geslaagde snorkelcursus in Zwembad 
Zwanemeer in Gieten

Gedurende tien weken hebben dertien jongens 
en meiden in Zwembad Zwanemeer te Gieten op 
woensdagavond een snorkelcursus voor beginners 
gevolgd. De lessen werden gegeven door het 
vaste badpersoneel. De cursus werd vorige week 
woensdag afgesloten met een examen dat door 
neutrale mensen van buitenaf  werd afgenomen.

Alle deelnemers, de jongste is acht en de oudste elf  jaar, 
slaagden voor het snorkeldiploma en werden beloond 
met een diploma en een ijsco. (Tekst en foto Be Speelman)

Restaurant MEKS in Buinen 
Voor een echt
avondje uit! 

Alweer ruim een jaar geleden is Restaurant MEKS 
geopend. Onze wisselende kaart is een succes. 
Daarnaast laten gasten zich graag verrassen door 
de driegangen proeverij. En hoe fijn zou het dan 
zijn, wanneer je kleine kinderen mee hebt dat ze 
kunnen spelen in een knusse speelruimte.  

Wij zijn ook uitermate geschikt voor besloten 
gezelschappen. Voor een catering aan huis ben je bij 
ons aan het juiste adres; van hapjesbuffet tot high tea 
of  warm en koud buffet, wij maken alles op maat en 
vers dus de mogelijkheden zijn eindeloos.  

Nieuwsgierig? Kom snel heerlijk dineren! 

Restaurant MEKS vindt u aan de Hoofdstraat 67 te 
Buinen. Tel.: 06 – 11 10 01 57 of  kijk eens op 
www.restaurantmeks.nl

Grote zomeropruiming bij Selekt Wonen 
Ter Veen nog in volle gang
 
Dinsdag 2 juli startte de jaarlijkse zomeropruiming bij Selekt Wonen Ter Veen in 
Borger. De meubelzaak haalt de bezem flink door de showroom. Daarom mogen 
uiteenlopende unieke (show)modellen de hele maand juli met korting tot 60 procent 
de deur uit. 

Hoge korting
Diverse unieke (show)modellen zitgroepen, 
fauteuils, eetkamertafels, wandmeubelen, 
slaapkamers, boxsprings, linnenkasten en 
meer van bekende en minder bekende 
merken moeten uit de showroom. De nieuwe 
herfst-wintercollectie is onderweg. Er is 
te weinig ruimte in de showroom om alle 
meubelen te plaatsen. Een goed moment om 
deze zomer nieuwe meubelen met een hoge 
korting in huis te halen.

Selekt Wonen Ter Veen
Selekt Wonen Ter Veen is al meer dan 
35 jaar het adres voor wooninspiratie en 
interieurbeleving in Borger en omgeving. 
Met een hoogwaardige en actuele collectie 
meubelen is er voor elke bezoeker een 
ruime keus op het gebied van wonen, zitten 

en slapen. We vragen geen aanbetalingen, 
bezorgen gratis door heel Nederland en slaan 
late leveringen indien nodig op. Middels 
onze vakmanschap en service weten wij de 
verwachtingen van klanten telkens weer te 
overtreffen.

Selekt Wonen Ter Veen is gevestigd aan 
Bloemdijk 1a in Borger (aan de weg Borger-
Stadskanaal). Uiteraard zijn we ook online te 
vinden: www.ter-veen.nl

Adverteren in
Week in Week uit?

Bel 0599 - 61 33 36
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Zwem4Daagse in Valthermond was 
geslaagd

In Zwembad De Zwaoi in Valthermond kon van maandag 15 juli tot en met afgelopen 
vrijdag 19 juli worden meegedaan aan de jaarlijkse Zwem4daagse. 138 mensen deden 
dat en sloten daarmee drie weken lang zwemvierdaagsen in de gemeente Borger-
Odoorn af. De ‘aftrap’ was op maandag 1 juli jl. in Nieuw-Buinen en de tweede week 
was Exloo aan de beurt.

Henk Smit van Zwembaden Borger-
Odoorn B.V. kijkt op een prachtige week 
in Valthermond terug, maar de eerste twee 
weken verliepen niet optimaal. “Dat kwam 
door het weer, want er was veel regen. 
Gelukkig was het in Valthermond droog en 
verliep die week prachtig. In totaal waren er 
driehonderdveertig deelnemers in de drie 
weken.” Bijna de helft dus in Valthermond 
waar ook dit jaar voor een prachtig 
randprogramma werd gezorgd. Er was van 
alles te doen: een luchtbeddenrace, ‘snel naar 
de bel’, een verloting, ‘als de brandweer’, 
‘sla-je-slag’ en ‘duiken en schuimen’. 
Deelnemers kregen een stempelkaart en wie 

die na afloop in had geleverd kon een gratis 
zwemabonnement winnen. Die eer via aan 
Mathilda Kluitenberg te beurt.

De organisatie zorgt er altijd weer voor dat 
echt overal aan wordt gedacht. Dat geldt ook 
voor het aantal vrijwilligers en badmeesters en 
-juffen (foto) dat steeds wordt ingezet. Met 
elkaar maken ze er jaarlijks weer een prachtig 
evenement van dat door de deelnemers 
ontzettend wordt gewaardeerd. Zowel Smit 
als alle medewerkers en vrijwilligers kijken 
alvast uit naar de zwemvierdaagsen van 2025. 
(Week in Week uit / Gerry Grave)

Stichting Goede Doelen Valthe reikt 
eerste cheque 2024 uit

Vrijdag 19 juli heeft bestuurslid MTB, Ruurd Huizenga, een WildCard in de vorm van 
een symbolische cheque van €500 uitgereikt aan Gerco Vredeveld en is bestemd voor 
Begrepen Klachten. De Stichting Begrepen Klachten zet zich in voor mensen met 
energieziektes zoals ME/CVS, langdurige klachten na Covid, en andere nog steeds 
minder bekende aandoeningen.

De schenking is bedoeld om het 
belangrijke werk van Begrepen Klachten te 
ondersteunen, vooral in hun inspanningen 
om bewustzijn te creëren en hulp te bieden 
aan degenen die door deze aandoeningen 
getroffen zijn.

Gerco Vredeveld, zelf  ooit een zeer bedreven 
MTB-er kampt sinds medio 2010 met 

ME/CVS. Dankzij het werk van Begrepen 
Klachten komt Vredeveld steeds meer te 
weten over zijn ziekte en hoe hiermee de 
strijd aan te gaan. 

Deze bijdrage onderstreept de inzet 
van Stichting Goede Doelen voor 
maatschappelijke betrokkenheid en 
ondersteuning van gezondheidsinitiatieven.

Foto: Bert Tibbe

De Hondsrug Schoenmode in Borger 
verrast Veerle Smit op Grisport schoenen

Veerle Smit uit Gieten nam onlangs deel aan de Midnightwalk in Borger, een 
wandeltocht in het kader van het Oostermoerfeest. Tijdens deze wandeltocht maakten 
de vierhonderd deelnemers kans op een paar Grisport schoenen, aangeboden door De 
Hondsrug Schoenmode in Borger. Veerle werd winnaar en vorige week ging ze naar 
Borger om een paar prachtige schoenen uit te zoeken.

‘’Ze was er erg blij mee en dat snap ik wel’’, 
zegt Frans Jan Lubbers van De Hondsrug 
Schoenmode. ‘’Grisport is een bijzonder 
merk met een fabriek midden in de 
Italiaanse Alpen. Grisport maakt wandel- en 
bergschoenen die zeer comfortabel zijn’’, 
zegt Frans Jan. ‘’We hebben de schoenen 
aangeboden ter meerdere eer en glorie van 
het Oostermoerfeest. Dat is echt een feest dat 
we als inwoners en ondernemers van Borger 

samen moeten doen en daarom hebben 
wij een paar schoenen beschikbaar gesteld. 
En wat was het weer een mooi feest’’, zegt 
Lubbers, die het afgelopen zaterdag ondanks 
de hitte gewoon druk had. ‘’Ook wel weer 
logisch, want we hebben natuurlijk prachtige 
sandalen en slippers’’, lacht de sympathieke 
ondernemer. (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)

Leven in een fantasiewereld: 10 maanden 
cel voor inwoner van Valthermond
Iedereen fantaseert. Over een grotere auto, meer salaris of  over een huis met 
zwembad. Fantaseren is ook niet erg. Leven in een fantasiewereld is een mooi leven. 
Tenzij die fantasiewereld bestaat uit kinderporno en seks met dieren. Maar dan 
nog: fantaseren mag. Ieder zijn plezier. Het wordt echter een ander verhaal als je 
verboden fantasien  met derden deelt, bijvoorbeeld van kinder- en dierenporno. De 
fantasiewereld van een 51-jarige inwoner van Valthermond bestond in elk geval in 2022 
uit deze afschuwelijke en verboden vormen van porno. En en passant deelde hij ook 
foto’s van zijn minderjarige dochter. De Mondker kan de komenden tien maanden 
fantaseren in een cel. Rechter  Faber legde hem een celstraf  op van achttien maanden, 
waarvan acht voorwaardelijk. Ook geldt een proeftijd van drie jaar.

Tegen hun wil
De rechter ergerde zich vorige week aan de 
inwoner van Valthermond. Hij bagatelliseerde 
het allemaal wat. Hij was er wat ingerold. Het 
ging allemaal zo gemakkelijk en het was ‘een 
soort fantasiewereld’. De Mondker kwam via 
een chatsite in aanraking met kinderporno. Al 
snel verspreidde hij zelf  vrijwel elke dag deze 
verachtelijke vorm van porno, waarop op 
beestachtige wijze misbruik gemaakt wordt 
van minderjarige meisjes. Zeer tegen hun wil.

Samsung vol met foto’s
Op zijn Samsung vond de politie 375 
afbeeldingen en twaalf  video’s met 
kinderporno. Doorgaans ging het om meiden 
tussen de acht en vijftien jaar. Op enkele 
foto’s waren meiden van tussen de drie en 
tien jaar te zien. Hij bekeek ze, deelde ze 
en samen met andere mannen die ook van 
deze fantasiewereld hielden, fantaseerde 
hij erover. Dat deden de heren via de 
chat, waarin de foto’s en video’s uitvoerig 
becommentarieerd werden. En dan ging het 
niet over de belichting of  de compositie van 
het ingezonden materiaal. Het hek was van de 
dam en het was hem kennelijk nooit genoeg, 
want ook zijn minderjarige dochter moest 
eraan geloven. In het geniep maakte hij wat 
foto’s van haar. Van haar billen en borsten. 
Die foto’s circuleren nu op internet. Nu en 
voor altijd.

Paard en hond
Omdat het meer nooit vol is, legde de 
Valthermonder ook een – weliswaar wat 
minder omvangrijk- archief  aan met 

dierenporno. Op 206 niets verhullende 
afbeeldingen en twee video’s zagen agenten 
dierenporno, waarbij hij een voorliefde 
bleek te hebben voor het paard en de hond. 
Ook deze afbeeldingen werden gedeeld en 
opnieuw werd er gefantaseerd: over seks met 
dieren. Een mens is soms een vreemd wezen.

Beetje depressief
De Valthermonder probeerde onder een 
celstraf  uit te komen. Of  beter, dat probeerde 
zijn advocaat Helmantel uit Sappemeer. Zij 
liet weten dat het juist zo goed ging met 
het gezin en dat een celstraf  desastreuze 
gevolgen zou hebben. En bovendien – zo 
zei ze – had hij vrijwillig hulp gezocht. De 
rechter verachtte de daden van de Drent. 
Ook hij leek zich te verwonderen over ‘het 
in chatgesprekken fantaseren met anderen 
over seks met kinderen en dieren’. Uiteraard 
werd de man onderzocht, in dit geval door 
een psycholoog. Die ontdekte dat hij ten 
tijde van het plegen van de overtredingen te 
kampen had met een depressieve stoornis. 
Door afschuwelijke foto’s en video’s te 
delen, voelde hij zich bekrachtigd. Hij 
deed ertoe. Het gaf  hem een kick. De 
psycholoog achtte hem in licht mindere mate 
toerekeningsvatbaar.

Gezien de eis strafte de rechter coulant. In 
plaats van de geëiste achttien maanden cel, 
kreeg hij er maar tien. Een mooie periode om 
de zonden eens in alle rust te overdenken.

Vincent Muskee
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Striptentoonstelling 'Het Onvoorstelbare
Verbeeld' geopend in Herinnerings-
centrum Kamp Westerbork
Stripverhaal uit 1944 inspireerde tot graphic 
novel en expositie

Afgelopen vrijdag vond in Herinneringscentrum Kamp Westerbork de opening 
plaats van de striptentoonstelling Het Onvoorstelbare Verbeeld. Tien getalenteerde 
stripmakers met verschillende achtergronden en leeftijden uit Nederland, Duitsland 
en België maakten vanuit hun eigen perspectief  een verhaal in de context van drie 
voormalige nazi-concentratiekampen in deze landen: Neuengamme in Duitsland, de 
Dossinkazerne in België en Kamp Westerbork. Hun werk wordt nu geëxposeerd en 
verschijnt tegelijkertijd in de graphic novel Het Onvoorstelbare Verbeeld in vier talen 
(Duits, Engels, Frans en Nederlands). 

Het project kwam op gang toen Bas Kortholt, 
onderzoeker bij Herinneringscentrum 
Kamp Westerbork, stripmaker Erik de 
Graaf  en NIOD-onderzoeker Kees Ribbens 
geïnspireerd werden door een strip die 
Ribbens enige tijd geleden in de Verenigde 
Staten ontdekte. In een poging enigszins 
voorstelbaar te maken wat zich in het hart 
van Europa voltrok, verbeeldde August M. 
Froehlich al in 1944 wat er gebeurde na 
de aankomst van een deportatietrein. Zijn 
strip werd begin 1945 gepubliceerd terwijl 
de meeste Duitse vernietigingskampen nog 
volop in bedrijf  waren.

Hedendaagse striptekenaars
Na de ontdekking van de Amerikaanse strip 
ontstond het idee om te onderzoeken hoe 
hedendaagse striptekenaars de Holocaust 
en andere nazi-misdaden vandaag de dag 
zouden verbeelden. Het resultaat zijn tien 
stripverhalen, die het hart van het project 
vormen. In de tentoonstelling, die na 
Westerbork doorreist naar Kazerne Dossin 

in België en vervolgens naar Gedenkstätte 
Neuengamme in Duitsland, worden de 
striptekeningen van context voorzien 
door historische voorwerpen, bijzondere 
audiovisuele fragmenten van zowel experts 
als ooggetuigen van de verschrikkingen, 
informatie over het creatieve proces en de 
motivatie van de tekenaars.

Vier talen
Omdat het een internationale samenwerking 
betreft zal de graphic novel in vier talen 
verschijnen bij uitgeverij Scratch Books. De 
tentoonstelling is tot 1 september te zien in 
Herinneringscentrum Kamp Westerbork. 

'Het Onvoorstelbare Verbeeld' 
betreft een samenwerking tussen het 
Herinneringscentrum Kamp Westerbork, 
Kazerne Dossin, Gedenkstätte Neuengamme, 
NIOD Instituut voor Oorlogs-, Holocaust- 
en Genocidestudies en uitgeverij Scratch 
Books.

Provincie Drenthe komt met nieuwe 
isolatiesubsidieregeling
Vanaf  september aanstaande kunnen inwoners van Drenthe en gemeente 
Hardenberg een nieuwe subsidie inzetten als ze hun huis gaan isoleren. De 
subsidie is voor woningeigenaren met een gezamenlijk verzamelinkomen tot 
52.671 euro. Gedeputeerde Staten besloten vandaag positief  over de nieuwe 
isolatiesubsidieregeling die straks in totaal 4 miljoen euro bevat.

Woningeigenaren kunnen tot 2500 euro 
subsidie ontvangen voor isolatiemaatregelen 
zoals: spouwmuur-, gevel-, vloer- of  
dakisolatie, HR++glas en isolerende 
buitendeuren. Deze regeling is te combineren 
met andere bestaande regelingen in 
Drenthe, waardoor we gezamenlijk nog 
meer mensen kunnen helpen. “Isoleren 
verlaagt de energierekening en verhoogt het 
wooncomfort, maar grote maatregelen zoals 
glasisolatie en spouwmuurisolatie zijn niet 
voor iedereen betaalbaar. Daarom vinden we 
het van belang om inwoners een duwtje in 
de rug te geven,” licht gedeputeerde Henk 
Jumelet toe.

Gecertificeerd bedrijf
Bij isolatiewerkzaamheden is het nodig om te 
onderzoeken of  er bijvoorbeeld vleermuizen 
in de spouw zitten. Aanvragers dienen 
hiervoor een gecertificeerd bedrijf  in te 
schakelen om natuurvriendelijk te isoleren. 
Meer informatie hierover staat op de website 
https://www.natuurvriendelijkisoleren.nl/.

Voorwaarden isolatiesubsidie
Andere voorwaarden van de subsidie zijn 
dat het gezamenlijk verzamelinkomen van 
de aanvrager(s) lager is dan 52.671 euro en 
bij de aanvraag moet een getekende offerte 
aangeleverd worden. De isolatiesubsidie kan 
vanaf  september worden aangevraagd.

Misschien is het beter zo...
Voetbaltrainer en ondernemer
Aty Rasters (77) overleden

Aty Rasters is vrijdag overleden. Elf  dagen voor hij zijn 78e verjaardag zou vieren. 
Een feestje zou er ook die dag overigens niet gevierd worden. Jaren geleden werd 
Rasters – voetbaltrainer, zakenman en entertainer – getroffen door een herseninfarct. 
Het was mis. Goed mis. De afgelopen jaren waren voor de ooit zo welbespraakte 
Rasters een hel. Praten ging niet meer. Lopen ging niet meer en meer en meer verloor 
Aty de regie over zijn leven. En dat terwijl hij daarvoor graag alle touwtjes in handen 
had. Met Aty Rasters verliest de voetbalwereld een zeer kleurrijk man. Hoe verdrietig 
ook, misschien is het beter zo. Opdat verder leed hem bespaard is gebleven.

Vijftien jaar
Rasters was vijftien jaar toen hij debuteerde 
in de hoofdmacht van Nieuw Buinen. Liefst 
zeventien seizoen was hij vaste kracht. 
Rasters was een uitstekende voetballer. Soms 
lonkte het betaalde voetbal. Heerenveen 
trok eens aan de bel en later informeerde 
ook FC Groningen. FC Groningen trainer 
Ron Groenewoud belde met Nieuw-Buinen 
trainer Jannes Roossien en vroeg naar Rasters’ 
leeftijd. ‘’Jannes vertelde Groenewoud 
doodleuk dat ik 28 jaar was. En dat terwijl ik 
echt pas 24 jaar was’’, vertelde Aty ooit.

Met de ogen dicht
Na zijn loopbaan als speler werd Rasters 
speler-trainer van Buinerveen om daarna 
trainer te worden van SC Stadskanaal. Daarna 
keerde Rasters terug als hoofdtrainer van 
Nieuw Buinen. Met de aanstelling van Rasters 
en in zijn kielzog elftalleider Appie Schipper 
zette Nieuw Buinen de weg naar bovenin. 
Het duo – driftig sigaren rokend tijdens de 
wedstrijden – slaagde erin om Nieuw-Buinen 
op de voetbalkaart te zetten. Na promotie 
naar de tweede klasse volgde zelfs promotie 
naar de eerste klasse toen Musselkanaal 
voor 3700 toeschouwers op het veld van 
SC Stadskanaal met 3-1 verslagen werd. 
Het seizoen daarna – Rasters wilde eigenlijk 
stoppen maar zag een jaar eerste klasse nog 
wel zitten – promoveerde de club bijna naar 
de Hoofdklasse. Een beslissingswedstrijd 
tegen OVC’85 in Hattem ging na 
strafschoppen verloren. Rasters raakte de 
jaren erna nooit uitgepraat over die wedstrijd 
en het mislopen van promotie. ‘’Gerrie Bijl. 
Eén minuut voor tijd. Voor een leeg doel. Ik 
had ‘m er ingepist. Met de ogen dicht. Gerrie 
schoot naast. Ongelooflijk’’

Leren Knikker
De successen bleven zich aaneenrijgen. 
Rasters was ondertussen echter naar het 
betaalde voetbal gegaan. Was assistent-trainer 
van Henk Nienhuis bij BV Veendam en 
van Leen Looyen en René Notten bij BVO 
Emmen. In het betaalde voetbal was hij 
verder nog hoofd scouting, deed hij voor 
Veendam precies een week commerciële 
zaken en was hij teammanager. En 
huiszanger, want naast voetbal liet Rasters 
geen moment onbenut om de microfoon te 
pakken. Dit op advies van Annie Schilder, die 
Aty ontdekte tijdens een feestavond in Nieuw 
Buinen. Aty zong een lied van Frank Sinatra 
en Annie was meteen verkocht. Rasters 
bracht wat cd’s uit en scoorde een bescheiden 

hitje met ‘’Leren Knikker’’, een nummer op 
de wijs van Yellow River van Christie. Niet 
iedereen was altijd even onder de indruk van 
zijn zangkwaliteiten. Zo kreeg een hotelier in 
het Duitse Dorpen ooit een hartaanval direct 
nadat Aty een cover van Elvis Presley had 
ingezet.

Kostuum met stropdas
Aty Rasters was een lieve man. Wat aan de 
zuinige kant, dat wel. Ooit kocht hij een 
auto van 100.000 euro, maar vond hij een 
reserveband te duur. Prompt stond hij een 
week na aankoop met een lekke band ergens 
langs de weg. Aty en Appie. Aty de zanger. 
De besnorde zakenman. Het vaatje buskruit. 
Altijd agerend tegen scheidsrechters en 
buitengewoon fanatiek. Het combineren van 
het runnen van familiebedrijf  Rasters Beton 
en het trainerschap was soms lastig. Niet 
zelden trok Aty een trainingspak aan over 
het kostuum met stropdas, als hij weer eens 
rechtstreeks van de zaak naar het voetbalveld 
moest reizen en er drie minuten later getraind 
moest worden. Maar getraind werd er. Altijd. 
Ook als er bulten sneeuw lagen. Dan werd 
er bij Appie Schipper wel een loods leeg 
gemaakt. Want niks doen was niet goed, vond 
Aty.

Het noodlot sloeg een aantal jaren geleden 
toe toen hij getroffen werd door een 
hersenbloeding. Vanaf  dat moment woonde 
Aty in de Heggerank in Musselkanaal. Vrijdag 
kwam er een einde aan het leven van een 
bijzondere man, die een vrouw en twee 
kinderen achterlaat. De hemel heeft er een 
geweldige man en een toptrainer bij.

Vincent Muskee

 
Diewer Lutjes 
Onlangs moest Nieuw Buinen ook al 
afscheid nemen van een ander icoon 
van de club: doelman Diewer Lutjes. De 
keeper die met speels gemak ballen met 
één hand uit de lucht plukte overleed na 
een heel kort ziekbed. Lutjes verdedigde 
jarenlang het doel van Nieuw Buinen. 
En dat was best bijzonder, want Lutjes 
miste een aantal vingers nadat hij ooit 
met zijn hand in een cirkelzaag terecht 
kwam. ‘’Het is snel gegaan. Niet heel 
ver voor zijn dood zagen we hem nog 
gewoon in het dorp fietsen. Diewer was 
echt een topkeeper’’, zegt Nieuw Buinen 
voorzitter Siert van der Laan. 
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Provincie stelt subsidie beschikbaar voor 
soortenrijke groenbemestermengsels
Landbouwers in Drenthe die een groenbemester (vanggewas) zaaien kunnen gebruik 
maken van de regeling 1001ha soortenrijke groenbemestermengsels van Urgenda. 
In Drenthe is voor 300 hectare budget beschikbaar. De provincie stelt hiervoor een 
subsidie van € 21.000 beschikbaar.

In dit seizoen zijn vijftien verschillende 
mengsels beschikbaar van drie leveranciers. 
Gangbare landbouwers krijgen €70 korting 
per hectare op zaaizaad en biologische 
landbouwers €85 euro per hectare (vanwege 
duurder zaaizaad). Bij de aanschaf  van 
het zaaizaad kunnen ze keuzehulp krijgen 
en mestadvies. Landbouwers kunnen 
voor 5 hectare zaaizaad voor kruidenrijke 
groenbemesters afnemen. Een aanvraag 
indienen kan via de website Bestellen - 
1001ha.nl - Groenbemesters(verwijst naar een 
andere website)

Groenbemesters
Groenbemesters, ook wel vanggewassen 
genoemd, zijn gewassen die worden 
ingezaaid na de oogst om de bodem over 
de winter bedekt en actief  te houden en 
uitspoeling van nutriënten te voorkomen. 
Groenbemestermengsels dragen – meer 

dan enkelvoudige groenbemesters – bij 
aan organische stofopbouw, biodiversiteit 
en het vastleggen van nutriënten in de 
winter. Ook beschermen ze de bodem 
bij grote hoeveelheden neerslag en 
dragen ze bij aan een gezond en divers 
bodemleven. Groenbemestermengsels met 
vlinderbloemigen zijn duurder in aanschaf, 
maar leggen stikstof  vast waardoor kunstmest 
en CO2 kan worden bespaard en de 
biodiversiteit toeneemt.

1001ha soortenrijke 
groenbemestermengsels
Urgenda startte in 2022 met de actie 1001ha 
soortenrijk groenbemestermengels. In 
2022 en 2023 werd 1.250 hectare ingezaaid. 
Dit najaar komt daar ruim 2000 hectare 
bij dankzij de bijdragen van provincies, 
gemeenten en de donateurs van Urgenda.

Boekenmarkt Dorpskerk Gieten levert 
400 euro op
“Dit gaan we volgend jaar zeker weer doen”

Een groot succes. Aldus kan de boekenmarkt in de Dorpskerk in Gieten die woensdag 
gehouden werd het best omschreven worden. Met een opbrengst van 400 euro was 
organisator Jan in ‘t Hof  bijzonder tevreden. ‘’Vorig jaar verkochten we voor 200 euro 
aan boeken, nu kunnen we de kerk 400 euro schenken. Reken er dus maar op dat we 
dit volgend jaar weer gaan doen en als het aan mij ligt opnieuw op woensdag.’’

Elpees van Wieteke van Dort
Over dat laatste. De meeste boekenmarkten 
vinden op zaterdag plaats in de 
veronderstelling dat meer mensen dan tijd 
hebben om een markt te bezoeken. ‘’Wij 
hebben juist bewust voor de woensdag 
gekozen, zeker omdat er meer activiteiten 
in de kerk waren in het kader van de 
Kerkenroute. Bovendien weet je dat een 
boekenmarkt vooral een wat ouder publiek 
trekt en die mensen hebben ook op woensdag 
wel tijd. Nu was het voor de vele fietsers 
prima te combineren met het bezichtigen 

van een expositie in de kerk. We hebben zelfs 
mensen uit België op bezoek gehad’’, zegt 
Van ‘’t Hof. Bijzonder: tussen de aangeboden 
elpees zaten ook twee van Wieteke van Dort. 
Zij overleed vorige week en het was dan ook 
niet zo verwonderlijk dat die twee elpees heel 
snel verkocht werden. “Elk boek kostte een 
euro. Daar doen we helemaal niet moeilijk 
over. Na dit succes kunnen we straks weer 
beginnen met het inzamelen van boeken voor 
de boekenmarkt in 2025’’, zegt Van ‘t Hof  
tevreden. (Week in Week uit/Vincent Muskee)

Adverteren in Week in Week uit?
Bel 0599 - 61 33 36

Persbericht voor Week in Week uit?
Mail het naar redactie@weekinweekuit.com

Reeënsafari op de fiets vanuit Drouwen
Speur, zaterdag 27 juli van 20.00 – 21.30 uur, mee naar reeën terwijl je door de bossen 
van de Hondsrug fietst. De tocht start bij Buitencentrum Boomkroonpad. Tijdens de 
fietstocht ontdekt u de verborgen schatten van boswachterij Gieten-Borger en gaat u 
samen met de gids proberen om reeën te spotten.

Het ree is van oorsprong een dagdier. Maar 
door de vele verstoringen door de mens is 
hij verworden tot nachtdier. Ze zijn dan ook 
het meest actief  vlak na zonsopkomst of  in 
de avondschemer. Op plaatsen waar reeën in 
alle rust kunnen leven zijn ze ook overdag 
goed te zien. Tijdens de fietstocht gaan we 
’s avonds  op pad om reeën te spotten. Ook 
als je geen reeën ziet, kun je vrij gemakkelijk 
vaststellen dat ze er wel zijn. Reeën laten 
namelijk diverse sporen achter in het veld, 
bijvoorbeeld veegsporen,  looproutes en 
vraatsporen. Misschien hoor je ze wel blaffen, 

het bijzondere geluid dat een ree maakt. 
Wanneer je eenmaal gewezen bent op de 
sporen kijk je zelf  voortaan op een andere 
manier naar de natuur.

Informatie
Start: Buitencentrum Boomkroonpad, 
Steenhopenweg 4, 9533 PN in Drouwen. 
Kosten: € 10,- volwassene; € 7,50 kind t/m 
12 jaar. Aanmelden noodzakelijk: via www.
staatsbosbeheer.nl/boomkroonpad. Tip: trek 
donkere kleding aan en neem een verrekijker 
mee. LET OP! Eigen fiets noodzakelijk!

Echtpaar Roelofs-Bras uit Odoorn 65 jaar 
getrouwd

Burgemeester Jan Seton van de gemeente Borger-Odoorn bracht maandagmorgen 
een bezoek aan echtpaar Roelofs-Bras in Odoorn. Zij waren toen namelijk 65 jaar 
getrouwd. Ook vijf  jaar geleden was de burgervader al te gast bij het bruidspaar. ‘’Ze 
voelden zich opnieuw vereerd. De burgemeester nam alle tijd en het was heel erg 
leuk’’, vertelt de oudste zoon van het echtpaar.

Paashof  in Odoorn
Meneer (91) en mevrouw (93) wonen in 
appartementencomplex de Paashof  in 
Odoorn. Daarvoor woonden ze meer dan 
vijftig jaar in Exloo. ‘’Mijn ouders zijn op 
leeftijd. Ze hebben het prima naar de zin 
in de Paashof  waar ze uitstekend verzorgd 
worden. Dat waarderen ze ook enorm. 
Ondanks het feit dat de jaren echt beginnen 
te tellen en ze niet meer aan activiteiten 
deelnemen, hebben ze het hier bijzonder 
goed naar hun zin. Van mopperende ouders 
is gelukkig geen sprake.’’

Op de fiets naar Rome
Ze zagen alles van de wereld en gingen zelfs 
eens op de fiets naar Rome. ‘’Mijn vader ging 
redelijk vroeg met pensioen. Toen zijn ze echt 

leuke dingen gaan doen. Mijn vader was leraar 
op de LTS en mijn moeder werd op latere 
leeftijd pedicure. Gelukkig zijn ze er nog, 
maar ze kunnen nu al terugkijken op een heel 
mooi en fijn leven.’’

Twee kinderen en vijf  kleinkinderen
Het was maandag druk in de Paashof. ‘’We 
waren met ongeveer twintig mensen. Zelfs 
de hardloopvriendinnen van mijn vader 
waren er. Pa heeft tot zijn 85e aan hardlopen 
gedaan, zoals ze altijd heel erg vitaal zijn 
geweest. Dat was eigenlijk zo tot aan 
corona. Nu is het allemaal wat minder. Ze 
genieten als de kinderen (twee zoons), de vijf  
kleinkinderen en de twee achterkleinkinderen 
op bezoek komen. Dan zie je ze opfleuren.’’ 
(Week in Week uit/Vincent Muskee)





Op de klamping, 
daar is het 4 
dagen feest!
Als organisatie voelen we ons 
bevoorrecht om vier dagenlang de 
grootste camping in de omgeving 
van Drouwenermond te mogen 
runnen. Een camping voor 
vijfduizend gasten die tot op de 
laatste kaart is uitverkocht. Dat is 
toch bijzonder? Wij knijpen onszelf  
dan ook ieder jaar weer als de poort 
van de camping opengaat en de 
campinggasten het terrein oprijden.

Van heinde en verre komen Brockers 
naar Drouwenermond, of  all places. 
Sommigen al in alle vroegte in de 
auto omdat ze een lange rit voor de 
boeg hebben, en een mooi plekje op 
de camping willen bemachtigen. Met 
een klampingkaart op het ’t Gekste 
Evenement van ’t Noord’n erbij zijn, is 
vier dagen gruwelijke beleving! 

Vanaf  de klamping voel je het 
boerenrockfestival tot in je diepste 
vezel. 

Brockers en festivalliefhebbers
De voorbereidingen voor het Boerenrockfestival 
2024 zijn in volle gang! Door het vetgruwelijke 
programma dat is 
samengesteld, hebben 
wij er nu al superveel 
zin in 15 augustus. Op 
donderdag de vijftiende 
gaat de poort open. 
Die vier maanden gaan snel, maar de 
kaartverkoop gaat nog sneller! Heb jij 
jouw kaart al in the pocket? We zien 
veel animo voor de zaterdag en de 
zondag. Op de camping gaat het dit 
jaar weer gruwelijk gezellig worden. 
De klampingkaart is flink in trek. 
Fantastisch. Erbij zijn, is beleven!

Nog geen campingkaart in je bezit, maar 
wil je deze editie (weer) vier dagen alles 
uit het Boerenrockfestival halen wat erin 
zit? Wacht niet te lang om deze kaart te 
bemachtigen. VOL is serieus VOL!

Alles wat je moet weten over de 
‘Boerenrockklamping’ lees je op onze 
website. Direct een klampingkaart 
bestellen voor ‘t Gekste Evenement van 
’t Noord’n, doe je ook hier.



Dat is lachen, gieren, brullen!

“Welkom in ons nederig stulpje”, zegt Evert Blaauw terwijl hij in het rond kijkt. Evert 
is commercieel directeur van VHC ActiFood in Oosterwolde. Als leverancier is hij 
vanaf  dag één betrokken bij het Boerenrockfestival. Met ups and downs heeft hij het 
feestje in de tent zien uitgroeien tot een vierdaags cross- en muziekevenement. 

We zitten in het bruincafé aka kantine. Aan 
de muur hangen foto’s en ingelijste T-shirts 
van noordelijke voetbalclubs uit de Eredivisie 
en Keuken Kampioendivisie. Dit is de plek 
waar het vijfentwintig jaar geleden allemaal 
begon, een kantoortje met een kantine voor 
elf  manpersoneel, een paar vriezers en een 
koelcel. Sinds de oprichting in 2000 is het 
bedrijf  flink gegroeid. Bij VHC ActiFood 
werken ruim 370 mensen, van chauffeurs 
tot kantoorpersoneel. En het pand heeft een 
oppervlak van ruim twaalfduizend vierkante 
meter.

Van ijswagen tot groothandel
“Samen met Koenraad Winter ben ik een 
van de eigenaren van dit bedrijf. We zijn 
groot geworden met dit werk. Ik doe dit 
al veertig jaar. Op mijn achttiende ben ik 
bij Van der Velde in Bakkeveen begonnen 
op zo’n ijswagentje om bij klanten langs te 
gaan. Eigenlijk ben ik elektricien, maar je 
moet niets door mij aan laten sluiten. Dat 
gaat helemaal fout, lacht Evert. “Dat is een 
geintje.” 

Rasondernemers
“In 2000 zijn we gestart met ons vieren.” 
Evert wijst naar een foto waarop vier mannen 
staan. “Bert overleed plotseling op 56-jarige 
leeftijd. Jan kreeg een vreselijke ziekte. Hij 
was 66 jaar. Binnen een jaar waren beiden 
weg,” gaat de groothandelaar verder.

De vier mannen komen allen van de firma 
Van der Velde uit Bakkeveen. Het bedrijf  is 
in 1997 door de heer Van der Velde, directeur 
en voormalig voorzitter van Heerenveen, 
verkocht aan Sligro. “We zijn nu vele malen 
groter dan Van der Velde ooit is geweest. 
En die was groot! Ik kom nog wel eens bij 
Riemer om een bakje koffie te drinken. Hij 
is inmiddels al in de tachtig maar nog altijd 
geïnteresseerd in ons. Naar dat soort mensen 
moet je altijd heel goed luisteren. Dat zijn 
echte rasondernemers van vroeger.”

Bij Sligro hebben ze maar even gewerkt. 
De manier van werken was heel anders dan 
de mannen waren gewend. “Toen hebben 
we, Koenraad en ik, de stoute schoenen 
aangetrokken. Eigenlijk kwam het idee bij 
onze klanten vandaan. Ze zeiden: ‘begin 
toch voor jullie zelf ’. Mijn vader was 25 
jaar melkboer geweest. Die had zich kapot 
gewerkt en er niets aan overgehouden. De 
grote supermarkten kwamen. Zonder de 
vertegenwoordiger Jan Veenstra van Van der 
Velde, die destijds bij mijn vader kwam, was 
ik nu niet gekomen waar ik nu ben. Hij was 
degene die ervoor had gezorgd dat ik bij Van 
der Velde kon werken.”

Een kwart eeuw
“Maar goed, op spelenderwijs zijn Koenraad 
en ik dus gaan kijken wat er allemaal nodig is 
om voor ons zelf  te beginnen. Al snel gaven 
Jan en Bert aan dat zij ook mee wilden doen. 
En toen zijn we met ons vieren hier [wijst 
naar de kantine] het diepe ingesprongen. 

We hadden een hok vol handel, nul omzet 
en heel veel rechtszaken. Die grote jongens 
probeerden dat allemaal te voorkomen. Dat is 
niet gelukt. Volgend jaar hebben we een extra 
groot feestje. Dan bestaan we vijfentwintig 
jaar. Wie had dat ooit verwacht, hè, dat we 
zo’n bedrijf  zouden bouwen. Wij in ieder 
geval niet.”

Ondanks dat de vier mannen heel goed 
wisten hoe ze moesten verkopen, ze waren 
immers allen vertegenwoordiger, viel het 
ondernemerschap hen zwaar. Evert legt uit: 
“Ondernemen is heel wat anders. Met ups 
and downs hebben we veel geleerd. Dat 
komt ook omdat we een goede verdeling 
hebben. Bert was de financiële man. Jan deed 
personeel en organisatie. Koenraad en ik 
waren verkoper, maar hij is op een gegeven 
moment naar binnengegaan. Koenraad is nu 
algemeen directeur en de jongste van ons 
tweeën. Hij moet ook het langst door. We 
verschillen tien jaar. Ik doe de commercie 
samen met Raymond en Ingrid, de twee 
verkoopleiders binnen VHC ActiFood.”

Vroege vogel
In alle vroegte is Evert vaak al op de zaak 
te vinden. “Ik stap om half  vijf  uit bed om 
altijd even bij de chauffeurs én chauffeuses 
te kijken. Zes chauffeuses hebben we er al 
lopen. Ja, echt supermooi! Daar kunnen die 
jongens nog een puntje aan zuigen,” lacht 
Evert. “Het is hier in alle vroegte altijd al een 
wirwar van mensen en chauffeurs. Altijd een 
gevlieg en gedoe.”

Bezorgende groothandel
De chauffeurs van VHC ActiFood zijn de 
hele dag op pad. Het wagenpark bestaat 
uit ongeveer vijftig gekoelde eenheden van 
trailers tot busjes en bakwagens. “Dat is ook 
een van de redenen dat wij veel evenementen 
mogen bevoorraden. Zij weten dat wij 
ook voor één doos bitterballen rijden, bij 
wijze van spreken. We zijn een bezorgende 
groothandel.”

Sinds de laatste verbouwing van het 
verscentrum met expeditie is nu alles maar 
dan ook echt alles onder één dak aanwezig. 
Van fruit tot drank, maar ook vers vlees en 
verse vis is bij de groothandel in Oosterwolde 
verkrijgbaar. “Heel veel klanten komen ook 
wel hier naartoe om handel op te halen. Zelfs 
op zon- en feestdagen kan iedereen hier blind 
naartoe rijden. We zijn altijd open van negen 
tot twaalf. Met Pasen en Pinksteren hoeft 
mijn vrouw niet te bedenken een weekendje 
weg te gaan. Ja, zij mag weg maar ik ga niet 
mee. Eén dag in het jaar, Nieuwjaarsdag, zijn 
we dicht maar controleren we nog wel of  er 
iets op de mail staat.”

Verrassingseffect
Mensen die nog nooit eerder een bezoek 
hebben gebracht aan de groothandel van 
Koenraad en Evert, staan vaak raar te kijken 
wanneer ze horen dat ze naar Oosterwolde 
moeten rijden. “Dat we in Oosterwolde 

zitten, is per ongeluk gebeurd. VHC 
ActiFood Groningen klinkt logisch. Maar 
Oosterwolde? Daarom weten veel mensen 
ook niet dat we hier zitten. Als zij hier voor 
de eerste keer komen, zijn ze overrompeld. 
Ze weten niet wat ze zien.”, aldus Evert. 
“We weten een verrassingseffect te creëren. 
Alles is hier aanwezig. Wat echt uniek is, 
is dat we een ActiFoodlab, een experience 
center en een opleidingscentrum hebben. 
Veel mensen denken nog steeds: ‘die 
jongens doen evenementen en de patat- en 
frikandellenboeren’. Dat is inmiddels niet 
meer zo. Wij doen voor niemand onder.”

Belangrijkste evenement
Het Boerenrockfestival is een van de 
belangrijkste evenementen van het jaar voor 
VHC ActiFood. Evert heeft van dichtbij 
het tentfeest zien uitgroeien tot het grootste 
evenement van het noorden. “We doen 
heel veel evenementen. Als bedrijf  zijnde 
staan we ook bekend om onze service en 
betrokkenheid. Roelof  [Boerenrockfestival] 
zegt ook vaak: ‘er is geen Boerenrockfestival 
zonder een aantal partijen’. Daar horen wij 
ook bij, zegt hij dan. Dit is ook het enige 
evenement waar we écht alles doen,” vertelt 
de enthousiaste ondernemer.

Voor het Boerenrockfestival zijn ze een 
programma aan het maken waarin de 
voorraad wordt bijgehouden. Tijdens 
het evenement is een trailer ingericht als 
magazijn. “Het is altijd heel onvoorspelbaar. 
De ene keer heb je genoeg en de andere keer 
te weinig of  te veel. Ze weten dat ik dag 
en nacht bereikbaar ben. Vooral tijdens het 
Boerenrockfestival. De telefoon ligt naast 
het bed, maar meestal ben ik daar wel. We 
hebben dan ook altijd jongens hier rondlopen 
die midden in de nacht de orders verzamelen 
en ervoor zorgen dat elke bestelling zo snel 
mogelijk die kant opgaat.”

Dag en nacht in actie
“Iedereen kan wel leveren, maar alles moet 
wel worden geregeld. Of  het nu tien uur ’s 
avonds is of  om 2 uur ’s nachts, dat maakt 
mij helemaal niets uit. Dat vind ik ook mooi, 
een beetje actie. Niet dat saaie gedoe.”, lacht 
Blaauw. Op een iets serieuzer toon vertelt 
hij: “Miedema uit Appelscha is ook constant 

aanwezig voor de drinkerij. Tijdens zo’n 
evenement moet je niet zonder bier komen te 
zitten. Dat je een keer geen Rivelaatje hebt, 
okay. Maar bierrrr… Dan komt het niet goed. 
Vooral niet op het Boerenrockfestival.

“Ik kan mij nog een jaar herinneren dat het 
écht ontzettend warm was. Ze deden toen 
nog alles met fustjes bier. Er ging zó veel bier 
doorheen dat de voorraad opraakte. Al moet 
ik dan naar Limburg vliegen dat bier moet er 
komen. Dat weten Roelof, René en Marjon.”

Boerenrocktrailer
“We hadden een grote trailer over en aan het 
Boerenrockfestival gegeven. Wij konden de 
keuring er niet meer goed op krijgen. Maar 
die Roelof  is echt heel slim. Ze hebben 
ervoor gezorgd dat de trailer weer spik en 
span is en het kenteken teruggegeven. Hij zei: 
‘volgens mij kunnen jullie dat ding wel goed 
gebruiken’. Dat kunnen we zeker. Nu rijden 
wij er weer mee door heel Nederland. We 
zetten de trailer neer bij grote evenementen, 
zoals op de camping van de TT in Assen. Dat 
vraag ik dan wel netjes. Het wordt niet overal 
op prijs gesteld. Dan kan ik weer helemaal 
terug met dat ding naar Oosterwolde, lacht 
Evert. “Hij valt wel op.”

Feest voor iedereen
Vol trots en bewondering praat Evert over 
de organisatoren en het Boerenrockfestival. 
“Die hele sfeer. Als het begint staan al die 
mensen in de rij. Het is heel gemoedelijk. 
De zondag is echt een familiedag. Ik zeg ook 
tegen mensen: ‘kom dan maar eens langs. 
Iedereen is welkom’. Dat is lachen, gieren, 
brullen. Naast muziek is er crosserij en racerij 
met auto’s. Dat is écht superleuk. Veel plezier 
hebben met elkaar, daar gaat het om.”

Niets is te veel
“Ik ben heel trots op Roelof, René, Marjon 
en de geweldige vrijwilligers. Met elkaar 
een mooie club mensen. Ze hebben een 
luxepositie dat ze zo veel vrijwilligers 
hebben. Ze hebben ongeveer vijfhonderd 
man, hè. Dat is wel uniek. Die moet je 
op handen dragen, en dat doen ze ook! 
Niets is hen te veel. Dat is ook waarom het 
Boerenrockfestival bij dit bedrijf  past.”



Mooi Wark pakt uut met XXL-show
Het Boerenrockfestival en Mooi Wark zijn onlosmakelijk van elkaar verbonden. De 
‘verkering’ begon bij De Gulle Bourgondiër in de bowlingzaal. Vorig jaar, tijdens de 
vijftiende editie, stonden ze – nog steeds als jonge goden – te spelen voor een publiek 
van ruim dertienduizend man. En wat hadden ze genoten! “Vorig jaar was bizar!,” 
begint William Bossong enthousiast te vertellen. “Hoe vol dat veld stond, dat was 
niet normaal. En dat podium. Immens. Op zo’n groot podium hadden we nog nooit 
gestaan.” Nog kan de zanger en basgitarist genieten van dat optreden. 

Gekkigheid
Dat was zeventien jaar geleden wel anders. 
Toen waren er voorafgaande aan een 
optreden veel zenuwen en moest er worden 
gepresteerd. “We hebben videobanden 
teruggekeken. Dan denk ik wel: ‘oeh, dat 
is niet best’. Af  en toe een wat overdreven 
aankondiging. Een beetje te veel gezelligheid. 
Je moet wel zelfreflectie hebben, vind ik 
altijd. Soms had het wel beter gekund. Het is 
wel je werk. Na 32 jaar hebben we al heel veel 
ervaring. Ik hoef  niet meer op mijn gitaar te 
kijken. Blindelings gaan mien dikke vingers 
over de snaren. Ik ben nu alleen bezig met 
het entertainen en aan het genieten in plaats 
van zenuwachtig zijn. Vorig jaar was écht heel 
bijzonder. En dat in de eigen provincie. Hoe 
mooi is dat? Je doet het toch maar even met 
elkaar. Dat is wel die boerentrots.”

De gekkigheid van twintig jaar geleden is er 
wel een beetje af. Toen was niets te gek. Na 
een optreden in het bussie stappen om nog 
ergens naartoe te rijden. Rond vier, vijf  uur in 
de keet en eieren bakken. De mannen worden 
een dagje ouder. “Die feestjes doen we nu 
veel minder. ’s Morgens staan de kinderen om 
zes uur weer naast het bed. Gelukkig gaat de 
vrouw er dan uit,” legt de zanger uit. 

Werken in de zorg
Als klein jochie was het de droom van 
William om later in een bandje te spelen. 
Muziek was toen al zijn passie. Hij wilde 
ook wel naar de toneelschool om als 
cabaretier mensen te vermaken in het 
theater. Toch koos hij een hele andere richt. 
“Na de middelbare school ben ik naar 

het mbo gegaan en heb ik SPW gedaan, 
sociaalpedagogisch werk. In de zorg werken 
met die jongens vind ik prachtig om te doen. 
Nog één dag in de week, op maandag, werk ik 
bij GGZ.”

Bossong zal de zorg ook altijd blijven 
steunen. Tijdens de coronaperiode, toen 
de band niet mocht optreden, kon hij juist 
aan het werk als zzp’er voor verschillende 
instanties. “Ik weet het nog heel goed. In het 
begin was het leuk om thuis te zijn. Maar na 
drie maanden… Er komt niets binnen en dan 
word je zenuwachtig. Ik zat te bedenken wat 
ik zou doen. Zal ik mijn bus leegtrekken en 
pakketjes gaan vervoeren? Toen bedacht ik: 
‘ik kan ook gaan werken als zzp’er in de zorg’. 
Ik ben een-op-een-begeleiding gaan doen 
met jongeren. Dat pakte goed uit,” aldus 
de twee meter lange kerel met één meter 
enthousiasme, volgens goede vriend Wim van 
Aperlo.

Rapgroep
“Ik wil altijd weten waarom iemand het 
gedrag vertoont dat hij vertoont. Er is 
een reden dat agressie ontstaat: door 
miscommunicatie, ik word niet begrepen of  
verkeerde medicatie. Met jonge gasten, die 
schizofrenie en psychoses hebben gehad, 
heb ik de rapgroep ‘rappe gasten’ opgezet. 
Ze schrijven zelf  hun teksten op een beat 
in majeur, dus het positieve, en mineur dat 
doen we dus niet. Het is heel bijzonder om 
met hen te doen. En dan zijn mijn connecties 
ook weer heel handig. Ze hebben een keer 
bij RTV Drenthe opgetreden en een clip 
opgenomen. Dat geeft die jongens weer 

zelfvertrouwen. Ze hebben het niet meer over 
het ziek zijn, maar over ‘kijk eens wat ik kan’. 
Je moet ze letterlijk en figuurlijk een podium 
geven. En dat vind ik heel mooi om te doen,” 
vertelt William met veel passie.

Warkende Helden
De basgitarist van Mooi Wark organiseert 
zelf  ook een festival, Warkende Helden Live, 
in het Gelredome. Het is een festival voor 
bierdrinkers en het warkende volk. Iedereen 
is welkom. Ook de Warkende Helden van 
het Boerenrockfestival. Hij vindt het heel 
bijzonder hoeveel vrijwilligers, Warkende 
Helden zoals René hen noemt, er rondlopen 
op het boerenrockfestival. “Dat is gewoon 
een stukje waardering. Ik weet wat het 
kost om zo’n feestje te organiseren. Dat is 
verschrikkelijk moeilijk. Als je op een locatie 
aankomt, alles wat daar staat is besteld daar 
is over gebeld. Iemand heeft daar stress van 
gehad: ‘komt het wel op tiet? Is het er wel?’. 
Als bezoeker kom je aan en denk je: ‘oh, 
donders wat een mooie poort’. Daar zijn 
mensen mee bezig geweest.” Wat veel mensen 
niet weten, is dat William een bijdrage heeft 
geleverd aan de immense poort van de 
vijftiende editie. Samen met René heeft hij 
avonden zitten sparren.

“Het festival is ook een stukje waardering van 
Warkende Helden naar de vrijwilligers van het 
boerenrockfestival,” gaat de muzikant verder. 
“Ik sta met jaloezie te kijken, want hoeveel 
zijn het er wel niet? Dan denk ik: ‘hoe mooi is 
dat voor een dorpie als Drouwernermond en 
omgeving?’ Al die mensen trommelen elkaar 
op. Je kunt niet alleen de boel draaiende 
houden, hè, dat doe je samen met al die 
vrijwilligers.”

Documentaire
Wat de boom van een kerel ook heel 
indrukwekkend vindt, is de documentaire. 

Daar was hij wel even stil van. “Die vond ik 
echt heel bijzonder om te zien. Het is met een 
lach, maar ook die traan. Dat je dan mensen 
om je heen hebt vanuit de organisatie en iets 
kunt organiseren als een soort van eerbetoon 
aan die zoon. En dat je dan toch blijft 
doorzetten. Volgens mij ga je stuk als je dit 
moet verliezen. Als je daar dan samen met de 
vrijwilligers kracht uit kunt halen, dat is alleen 
maar heel mooi. Daarom heb ik ook veel 
respect voor de ouders en de organisatie.”

XXL-feestje
Om de organisatie te bedanken hebben 
de mannen van Mooi Wark dit jaar iets 
gruwelijks in het verschiet voor de bezoekers 
van het Boerenrockfestival. ”We komen 
met een XXL-editie!” vertelt William met 
veel enthousiasme. “Dit doen we voor de 
eerste keer. Dat is ons cadeautje voor het 
Boerenrockfestival. Alles wordt net even iets 
mooier en groter. We komen bij jullie op het 
festival en we pakk’n uut!” Lachend zegt hij: 
“Het nadeel is wel dat de organisatie er twee 
gastmuzikanten bij krijgen, die ook drinken. 
Dat betekent dat het na tijd nog gezelliger is. 
Deze jongens zijn ook pretletters. 

Bij het Boerenrockfestival hebben ze alles 
zo goed voor elkaar met de backstagetent. Je 
kunt daar ook even met de organisatie een 
feestje hebben. Vorige jaar hebben we hen 
een speciaal shirt aangeboden. Dat is een 
Mooi Wark baseball shirt voor hun 15-jarig 
bestaan. Een stukje waardering. De reden dat 
wij daar staan, dat is een collectief. Dat moet 
je samendoen. Het is niet dat wíj zo goed zijn. 
Het is dé organisatie die het doet. Wij mogen 
er staan.”

Mooi Wark staat op het VHC ActiFood 
Stage: zaterdag 17 augustus van 00:15 – 1:30 
uur.





In de blote pens feestvieren op het 
Boerenrockfestival

Al jaar en dag komen Bökkers naar het Boerenrockfestival om een gruwelijk feestje 
te bouwen. De die hards fans weten als geen ander dat ze het op zo’n avond niet 
drooghouden. Zweet dat van het lichaam gutst en bier vliegt door de lucht. Met z’n 
allen in de blote pens.

“Wat ik heel leuk vind van het 
Boerenrockfestival, is dat het heel klein is 
begonnen. Met één tent. Nog steeds heeft 
het de sfeer van een tentfeest. De sfeer is heel 
gemoedelijk. Dat maakt het echt heel tof. 
Maar laten we wel wezen, het is een hartstikke 
groot festival. Het is echt ons publiek, hè. 
Precies onze habitas. Als we iemand willen 
uitleggen wat we doen, dan moeten ze naar 
het Boerenrockfestival. Dat is dus wat wij 
doen", lacht Bökkers.

Theatertour
Inmiddels hebben de mannen hun vleugels 
uitgeslagen naar het theater. Daar gaat het er 
iets minder ruig aan toe. “De eerste keer dat 
we onze theatertour deden, kwamen er heel 
veel fans van Bökkers die ons een keer in 
het theater wilden zien. Bij de tweede ronde 
zagen we een enorme verschuiving in leeftijd. 
Er zaten ook veel oude mensen in deze zaal 
die hebben waarschijnlijk gehoord: ‘hé, dit is 
heel leuk als je Bökkers een keer wilt zien’. 

De wat oudere generatie gaat natuurlijk niet 
zo gauw naar een festival of  een feesttent. 
Wel naar het theater. Het gezelschap is veel 
gemêleerder dan in een tent. In de zaal zitten 
kinderen maar ook mensen van negentig jaar. 
Serieus. Zij vinden het dialect leuk, maar ook 
de anekdotes en de verhalen die ik vertel. Ik 
leer steeds beter mijn gitaar aan de kant te 
zetten en een verhaal te vertellen op de rand 
van het podium. In het theater komen de 
teksten van de liedjes goed tot hun recht. In 
het feestgebruis verwaaien die, dan blijven 
alleen de oneliners over.”

De zanger is geen voorvechter van de 
streektaal en zal ook niet op de barricade 
springen om mensen te overtuigen van hoe 
mooi de taal is. “Dat is ons doel niet”, aldus 
de enthousiaste zanger. “Ons doel is altijd 
toffe muziek maken en wij zingen in onze 
moerstaal. Ik wil gewoon een goede band 
zijn. Als je die taal weghaalt, moet het nog 
steeds een goede band zijn. De taal maakt 
helemaal geen fuck uit.”

Kacheltje lam
Naast dat de zanger het ontzettend leuk vindt 
om mensen ook in het theater te vermaken, is 
de afwisseling fysiek veel beter vol te houden. 
“Heel vroeger riep ik altijd: ‘ik ga dit doen tot 
mijn vijftigste, dan ben ik oud’. Maar ja, dat 
is nu over drie jaar. Dat komt wel dichtbij. Ik 
denk niet dat ik mij daaraan ga houden. Ik 
vind het veel te leuk om ermee te stoppen. 
We zijn bijvoorbeeld al van honderd naar 
zestig shows gegaan. Volgend jaar spelen 
we veertig theatervoorstellingen en dertig 
gewone shows. Stiekem heb ik er toch alweer 
meer van gemaakt.”

“De theatershows zijn een stuk gezonder 
dan spelen in een feesttent. We krijgen meer 
slaap en minder alcohol. Zo houden we het 
langer vol. Vroeger gingen we elk weekend 
compleet tot onder het nulpunt kapot. Dan 
kwam ik van de honderd optredens ook 
honderd keer kacheltje lam thuis. Maar goed, 
toen was de hersteltijd een halve dag. Dat 
is nu wat langer”, buldert Bökkers van het 
lachen. “Ik moet nog steeds wennen dat ik 
geen dertig meer ben. In mijn hoofd ben ik 
nog vijfentwintig.”

Acteur in wording
Voor Hendrik Jan is er nooit een andere 
optie geweest dan iets met muziek te gaan 
doen. Als klein jochie droomde hij ervan om 
muzikant te worden. Aan het eind van dit jaar 
gaan we Bökkers ook op televisie zien. Hij is 
dan elke werkdag om 19:30 uur te zien in een 
40-delige dramaserie op NPO2. 

“Ik ben gevraagd door regisseur Johan 
Nijenhuis”, vertelt de aanstormende acteur. 
“Hij kwam bij mij en vertelde dat hij een 
serie aan het maken is over drie generaties 
op een boerderij in het oosten van het land. 
‘Heb je zin om mee te doen?’, vroeg hij. Ik 
dacht eerst dat hij wilde dat ik wat muziek 
ging maken. Hij bedoelde een grote rol 
spelen”, vertelt de zanger grinnikend. “Ik zei 
nog: ‘maar ik kan helemaal niet acteren’. Dat 
zag Johan toch wel anders. Toen dacht ik: 
‘laat ik het maar doen’. Gelukkig is het ook 
ontzettend leuk, want ik heb wel ja gezegd 
tegen een project van vier maanden. Het 
wordt heel tof!”

Geslaagd optreden
Wat natuurlijk ook heel tof  wordt, 
is het optreden van Bökkers op het 
Boerenrockfestival. De mannen weten er 
altijd een gruwelijk feest van te maken. “Het 
publiek en wij weten waar het eindigt. Het 
is aan ons om dat op een mooie, feestelijke 
manier te doen. Voor mij is een optreden 
geslaagd als ik lekker heb gespeeld en 
gezongen. Dat we als band vleugels krijgen 
en die vibe weten over te brengen op het 
publiek. Dan staan mensen aan het eind van 
de rit in hun blote pens helemaal uitgeput 
aan het dranghek. Fantastisch!”, vertelt de 
voorman lachend.

Daarom naar het Boerenrockfestival
Voor wie nog twijfelt om het 
Boerenrockfestival te bezoeken, heeft 
Hendrik Jan advies: “Als je nu wilt weten hoe 
ze in het noorden en oosten een tof  feest 
vieren en wat mensen daar beweegt: cross, 
spektakel, vuur, confetti en gezelligheid. Dan 
moet je naar het Boerenrockfestival gaan. 
Daar weten ze heel goed hoe het moet!”

Dennie Christian, een oude rot in het vak 
maar nog even lenig als 40 jaar geleden
Meer dan vijftig jaar zit hij al in het 
artiestenvak en nog steeds strontnerveus 
voor elk optreden. Een paar minuten 
voordat zanger Dennie Christian op moet, 
weet zijn team dat zij hem even met 
rust moeten laten. Zodra hij de bühne 
betreedt, zijn alle zenuwen als sneeuw 
voor de zon verdwenen. Bij het horen 
van de eerste noten zingt het publiek 
luidkeels met hem mee, en dan weet je: 
het wordt een gruwelijk mooie avond.

Al drie generaties heeft Dennie voor zich 
staan tijdens een optreden. Bij elke generatie 
weet hij weer een hit te scoren, zoals zijn 
nieuwe single ‘Regenboogverhalen’. Op 
Spotify gaan de downloads als een malle. 
“Een internationale lijst. Die lijst is niet 
onbelangrijk”, verduidelijkt de zanger. Wat 
het meest bijzonder maakt, is dat veel mensen 
de clip nog niet eens hebben gezien.

Jong en oud
Inmiddels heeft Dennie Christian in zijn 
hele carrière meer dan vijftien miljoen platen 
verkocht, van singles tot cd’s. De zanger is 
misschien nog wel het meest verrast dat zijn 
oudere hits ook bij het jongere publiek enorm 
bekend zijn. “Als je een nieuwe hit scoort, 
gaan ze kijken wat ik eerder heb gedaan. ‘Is 
dat liedje van hem? Nee, dat meen je niet?’. 
Maar ook door bijvoorbeeld ‘Beste Zangers’ 
en de hoofdrol in de film van de New Kids 
ben ik weer teruggehaald in het geheugen van 
mensen.” Jong en oud zingt uit volle borst 
mee bij ‘Rosamunde’ en ‘Marsupilami’.

Festivals waar jong en oud samen een feestje 
vieren, kennen ze in Duitsland nog niet. “Bij 
het Boerenrockfestival heb je jongeren van 
zeventien, achttien jaar maar ook mensen 
van boven de zestig die daar rondlopen en 
samen plezier hebben. Er zijn verschillende 
muziekstijlen aanwezig en daardoor voor 
ieder wat wils. In Duitsland zijn ze nog aan 
het oefenen hoe dat gaat”, legt de artiest uit.

Eén groot feest
“Op het Boerenrockfestival wordt sámen 
gezongen, sámen gedanst, sámen gelachen”, 
gaat hij verder. “Misschien dat er ook wel 
samen wordt gevreeën, weet ik veel wat er 
allemaal gebeurt. Vanaf  het podium zie ik een 
springende en deinende mensenmassa met de 
armen omhoog en luidkeels meebrullen en 
zingen. Het is één groot feest waar je lekker 
met elkaar kunt zoep’n, want dat heurt er ook 
bie.”

Voor de vierde keer komt Dennie Christian 
naar Drouwenermond om een optreden te 
verzorgen. Hij vindt niet alleen het zingen 
leuk, maar ook het contact met de mensen 
achter de schermen. “Ze zijn een beetje 
familie geworden. Je kent elkaar. Je praat met 
de mensen van de organisatie, ehbo’ers en 
andere vrijwilligers.”

Coronaperiode
In de coronaperiode stond de altijd hartelijke 
zanger op het Bourgondisch Terras. Dat was 

een aparte tijd. “Het was echt niet normaal.” 
Lachend vertelt hij: “Mensen gingen in 
de polonaise op anderhalve meter afstand 
van elkaar. Zie je het voor je? De sfeer was 
fantastisch. Iedereen had het heel gezellig. 
Ze waren blij dat ze er eventjes uit konden. 
Dat zijn momenten die voel je aan. Dat zie je 
vanaf  het podium. Als ik daar sta vergeet ook 
ik mijn dagelijkse zorgen.”

Die periode was zwaar voor de zanger. Niet 
omdat alle optredens werden afgezegd. “Dat 
was het moment dat wij te horen kregen dat 
mijn vrouw een dodelijk vonnis kreeg over 
haar ziekte”, vertelt Dennie emotioneel. “In 
feite waren wij blij dat corona er was. Voor 
ons was het een tijd dat ik mij mijn vrouw 
kon zijn om haar te helpen. Ik hoefde de 
optredens niet zelf  af  te zeggen. De pers 
kwam er ook niet achter. We hadden rust 
en samen met de familie heel veel tijd en 
waanzinnig mooie momenten.”

Familie en vrienden
Tijd voor familie en vrienden is er weinig in 
het festivalseizoen. Daar houdt de fanatieke 
motorrijder zeker rekening mee in zijn volle 
agenda. “Er zijn heel veel optredens. Ik moet 
echt dagen vrijhouden voor privé. Samen met 
twee vrienden ga ik op mijn Harley een week 
toeren door Nederland en België en terug 
via Winterberg in Duitsland. Daar kunnen 
we bochten rijden. We zijn cruisers. Lekker 
cruisen door dorpjes en overal waar de koffie 
klaarstaat, stappen we even af. Tussen de 
optredens door staan nog meer leuke dingen 
gepland. Dat is allemaal heel goed geregeld.”

Nieuwe clip
Op het moment dat we Dennie Christian 
spreken, is hij net terug van de Muziekreis 
in Turkije. “Daar hebben we de clip voor 
de nieuwe single ‘Regenboogverhalen’ 
ook opgenomen. Die is echt supermooi 
geworden”, vertelt de zanger enthousiast. 
“Lekker licht en luchtig. Ik wilde een vrolijke 
boodschap geven. Niet met een wijsvinger 
omhoog. Nu staat er nog een fanreis naar 
Tenerife gepland. Dat is voor mij een beetje 
een werkvakantie. Samen met mijn technische 
crew. Ik weet zeker dat dat weer heel 
gezellig wordt. Daarna zijn er echt heel veel 
optredens, waaronder het Boerenrockfestival.

Optreden kost energie, maar aan de andere 
kant houdt het mij ook fit. Ik ben net zo lenig 
als veertig jaar geleden. Ik doe het nog steeds 
met heel veel plezier!”



Niet meer zo lijp maar nog altijd rock ‘n roll!
Sanne Hans alias Miss Montreal voelt zich niet alleen thuis op een groot podium, ze 
weet ook nog eens hoe je een gruwelijk feestje moet bouwen. Laat dat nu precies zijn 
wat wij doen op het Boerenrockfestival. Nu tappen we alleen geen Grolsch. Is dat een 
probleem voor de energieke Neerlandse pop- en rockzangeres?

Dit is de eerste keer dat je op het 
Boerenrockfestival staat. Had je er al 
eerder van gehoord? Zo ja, wat?
Niet echt, maar voel me meteen thuis met de 
naam.
 
Wat verwacht je van het optreden op het 
Boerenrockfestival? Ik ben natuurlijk wat 
ouder nu, dus we zijn niet meer zo lijp als 
vroeger, maar ik verwacht dat iedereen lief  is. 
Want ja, boeren! En ik zal ze ook wat extra’s 
geven wat precies bij de sfeer past!
 
Als je kijkt naar het genre boerenrock, 
wat is dan je favoriete artiest en welk 
nummer vind je het mooi? En waarom?
Pffff, welke niet! Van Oerend Hard tot aan 
Bon Jovi en Rammstein en veel jaren ‘90 
dingen.
 
Wat is je favoriete eigen nummer? En 
waarom? Moeilijke vraag! Ik heb geen 
favoriet nummer meer. Ik ken zo veel mooie 
liedjes! Maar iets wat me altijd wakker schudt 
en vrolijk maakt is ‘Living on a Prayer’ van 
Bon Jovi. Hoe je je ook voelt, je kunt het niet 
laten om de ohhhhhhh mee te schreeuwen, 
hahaha!
 
Welk nummer van een collega artiest / 
band is jouw favoriet? En waarom?  Ik 
denk de nieuwe van Bizzey. Leo woon in 
Amersfoort, net als ik, en brengt alleen maar 
goede vibes en dit liedje krijg ik niet meer uit 
m’n hoofd en denk dat het dé hit wordt deze 
zomer.
 
Wat is de truc om het publiek mee te 
krijgen? Je best doen, je publiek aankijken en 
de ruimte geven om met elkaar te groeien.
 

Wanneer is een optreden voor jou/jullie 
geslaagd? Als iedereen toch meedoet, 
omarmt wie wil en wie wij zijn en snappen 
dat we echt wel denken aan het publiek en ik 
meer dan duizend procent geef: al negentien 
jaar lang. Ik kan niet slapen als ik niet m’n 
best heb gedaan om het voor iedereen leuk te 
maken.
 
Je bent al heel lang muzikant/artiest en 
schrijft al nummers op jonge leeftijd. Wat 
betekent muziek (maken) voor jou?
Ik stotter natuurlijk. Nu is dat okay maar 
vroeger was dat lastig, dus was muziek een 
uitlaatklep. Nu ook nog, maar nu hou ik ook 
erg van entertainen en alles geven wat ik heb; 
dat doe je niet op je slaapkamertje van twee 
bij twee als je vijftien bent, hahaha.
 
Als je geen muzikant/artiest was 
geworden, wat zou je dan waarschijnlijk 
doen? En waarom? Ik wilde altijd lerares 
Frans worden of  bibliothecaresse, hahaha. 
Nog steeds heb ik een verslaving aan taal, 
puzzels, boeken en films.

We hebben geen Grolsch op de tap maar 
Hertogh Jan. Is dat een probleem?
Dat ligt tegenwoordig altijd thuis bij ons in 
de koelkast. Maar ik ben nu een vrouw. Ik 
drink tegenwoordig cava! Geen prosecco en 
geen champagne, maar cava of  rode wijn. Dat 
weten jullie, aldus een knipogende Sanne. Als 
ik zelf  naar een festival ga, drink ik wel bier. 
Als het maar koud is en er prik in zit, dan ben 
ik al blij hoor!

Miss Montreal staat op het VHC ActiFood 
Stage: zondag 18 augustus van 15:15 – 16:15 
uur.



Dé man achter onze gruwelijke line-up
Wilco Temmink, dé man achter de altijd gruwelijk vette line-up van het 
Boerenrockfestival en programmeur voor boekingskantoor Buro voor Muziek. Achter 
de schermen zorgt hij ervoor dat de programmering van de optredens op rolletjes 
loopt. Ook alle randzaken omtrent de artiesten neemt hij voor ons van A tot Z uit 
handen. Een goede reden om Wilco achter de coulissen vandaan te trekken en in de 
spotlight te zetten! 

Wilco leeft voor zijn werk. Of  we nu ’s 
morgens een vraag hebben of  laat in de 
avond, we kunnen áltijd bij hem terecht. Hij 
reageert vliegensvlug. En dat niet alleen. 
Hij documenteert alles ook nog eens tot in 
detail. Zo ook wanneer de samenwerking met 
het Boerenrockfestival startte. “Ik probeer 
altijd alles te bewaren. Even kijken… Ik heb 
kennisgemaakt met het Boerenrockfestival 
op twee november 2016. Toen kwam er een 
aanvraag voor een van de bands waar wij de 
boekingen voor doen. Ik moet even kijken of  
het waar is wat ik zeg. Ik kan zien wanneer ik 
de eerste boeking heb gemaakt.” 

Samenwerking
Even is het stil. Wilco checkt de boekingen. 
Enthousiast vertelt hij: “In 2017 heb ik aan de 
hand van het eerste contact in 2016 de eerste 
vier bands geboekt. Het jaar daarop een 
derde tot de helft. Van beide kanten beviel de 
samenwerking zo goed dat ze daarna zeiden: 
‘Wilco gaat gewoon de hele programmering 
voor ons doen’. Alle artiesten, alle dj’s, 
alle bands worden geregeld via Buro voor 
Muziek.

Megaklus
De booker zit niet alleen achter zijn bureau 
om artiesten, dj’s en bands vast te leggen. 
In tegendeel zelfs. “Ik ben elk weekend 
onderweg. Nu is het Boerenrockfestival een 
megaklus waar ik bijna alle dagen ben. Bij alle 
klanten ga ik in het weekend altijd even langs. 
Even kijken hoe het gaat. De sfeer proeven 
en even kletsen met mijn opdrachtgever. Vaak 
worden er dan alweer afspraken gemaakt. 
Wanneer gaan we elkaar bellen voor volgend 
jaar? Het zijn grotendeels boekingen van 
klanten die bij toeval of  door mond-tot-
mondreclame bij ons zijn gekomen en 
daarna al heel snel zoiets hebben van: ‘goh, 
wil je ons volgend jaar weer helpen en de 
programmering doen?’.” 

Twenty for seven
“Wij staan zeven dagen in de week aan. Niet 
alleen van negen tot vijf  tijdens kantooruren. 
Ook ‘s avonds en in het weekend. Daarmee 
maken wij het verschil,” legt Wilco uit. Dat 
kunnen we, als Boerenrockfestival, ook zeker 
beamen. Een festival organiseren doe je niet 
alleen tussen negen en vijf  maar 24/7. 

Om een groot en gruwelijk vet festival 
te kunnen realiseren, heb je goede 
samenwerkingspartners nodig, mensen 
waarop je kunt bouwen. “We hebben 
dezelfde mentaliteit als de organisatie van 
het Boerenrockfestival: no nonsens en 
schouders eronder. Dat is ook waarom 
het festival goed bij ons past. Uiteindelijk 
moeten we het samen doen. Ik bedoel als 
Roelof  mij ‘s avonds om elf  uur belt en 
hij wil nog iets weten over een artiest, dan 
weet hij dat hij mij kan bellen. En als een 
artiest van ons een kabeltje is vergeten, komt 
Mark (Mark verzorgt alle techniek voor het 
Boerenrockfestival) erbij: ‘o, wacht maar’. 
Geen gezeik, het wordt gewoon opgelost. 
Iedereen helpt elkaar. En voor niemand is iets 
te veel,” aldus Wilco.

“In één ademteug eruit gejingeld met 
Miss Montreal”

Met zijn energieke en aanstekelijke Wim Salabimshow weet Wim van Aperlo elk 
publiek in beweging te krijgen. De hyperenthousiaste artiest heeft al op menig 
festival, groot en klein, gestaan. Zodra hij op dreef  is, ben je verzekerd van een 
gruwelijk feestje. So be prepared!

In 2012 heeft Wim van Aperlo samen met 
een paar vrienden de Facebookpagina ‘Poar 
Neem’n’ in de lucht geslingerd. Wat er toen is 
gebeurd, heeft geen van allen durven dromen. 
“Een maat van mij had geregeld dat we wel 
een keer konden optreden. We dachten als we 
tien boekingen in een jaar krijgen, doen we 
het goed. De eerste tien boekingen kwamen 
al in één week binnen. Binnen no time 
meldde het Mega Piratenfestijn zich ook al. 
Toen kregen we een eigen podiumpje op het 
buitenterrein. Daarna ging het heel hard”, 
vertelt Van Aperlo alsof  hij het nog steeds 
niet kan geloven.

Friends porn
Na het Piratenfestijn volgden grote 
evenementen, zoals Exclusive Holland en 
Defqon. “De eerste zes jaar van Defqon liep 
ik daar als bezoeker rond. Ik weet nog dat ik 
tijdens de eerste editie dacht: ‘Als ik hier ooit 
eens in mijn leven mag staan, dan stop ik’. 
Vanaf  mijn twaalfde ben ik met muziek bezig. 
Ik heb nog dj-les gehad van Ben Liebrand. 
In de beginperiode van ‘Poar Neem’n’ 
hadden we een dj-act. We hadden toen van 
frenchcore, dat is hardcore house, friends 
porn gemaakt. Dat sloeg zo ontzettend 
goed aan, dat we op de meest rare plekken 
stonden, van Defqon tot Exclusive Holland 
in Ziggo Dome. Niet in de hoofdzaal, maar 
wel bizar”, aldus een enthousiaste Wim.

“Op Defqon”, praat hij in even rap tempo 
door: “Stonden we eigenlijk een beetje op 
een bij stage, als terreinopvulling. Daar waren 
wij ons goed van bewust. Maar fuck it. Ik 
was allang blij dat we überhaupt op zo’n 
evenement mochten optreden. Wij stonden 
op zondag van vijf  tot zes. De hele dag liep 
die stage niet. Het was er niet vol. Tot het 
moment dat wij moesten. Om vijf  voor 
vijf  stond het terrein vól. Mensen kwamen 
met borden en hoeden waar ‘poar neem’n’ 
op stond. Op Defqon! Daar lopen ik weet 
niet hoeveel nationaliteiten rond. Met onze 
boerenactie draaiden wij gewoon ‘Boer Harm’ 
en geheime zendermuziek. Het sloeg echt 
helemaal nergens op. Zo bizar. Ik snap er nog 
steeds niets van.”

Boerenrockfestival
Op grote evenement staan is Wim dus 
wel gewend. Maar weet hij wel wat hem te 
wachten staat op het Boerenrockfestival? 
“Het Boerenrockfestival ken ik zeker. Ik ben 
er zelf  nog nooit geweest. Op Facebook volg 
ik het en zie veel voorbijkomen. William van 
‘Mooi Wark’ is een hele goede vriend van mij. 
Van hem hoor ik goede verhalen. De man is 
twee meter groot en één meter enthousiasme. 
Hij kijkt er elk jaar naar uit om op het 
Boerenrockfestival te kunnen spelen”, lacht 

Wim. “Ik heb pas nog de aftermovie gekeken. 
Een schitterend evenement. Ik vind het echt 
heel leuk om daar te mogen staan.

Het gaat wel iets anders. Normaal ben ik met 
mijn act te boeken voor drie kwartier in een 
feesttent. Dan is het gewoon bij het eerste 
nummer aan en na het laatste nummer uit. 
Iedereen zweet. Op het Boerenrockfestival 
mag ik op zondag het publiek bij de baan 
vermaken op de momenten dat de baan 
wordt vlak geschoven. Dan mag ik mijn ding 
doen. Heerlijk! Een leuke uitdaging.”

Grootsten der aarde
Wim houdt wel van een uitdaging, maar toen 
hij werd gevraagd voor een presentatieklus 
voor ‘Warkende Helden’ in het GelreDome 
liep hij rond als een kip zonder kop. En dat 
terwijl het Gelredome het allerhoogste op zijn 
bucketlist stond. “Ik weet nog dat ik een paar 
jaar geleden werd gebeld om een avond aan 
elkaar te lullen en artiesten aan te kondigen. 
‘Wil je dat doen?’. Ik zei: ‘ja, natuurlijk wil 
ik dat doen. Waar dan?’. ‘In het Gelredome’. 
Ik was toen echt zo zenuwachtig dat mijn 
darmstelsel compleet over hoop lag. Normaal 
heb ik voor een optreden gezonde spanning”, 
aldus de hyperenthousiaste artiest.

“Weet je”, gaat Wim bescheiden verder. “Het 
GelreDome is voor de grootsten der aarde 
en niet per se voor Wim van Aperlo. Je staat 
dan wel op het podium waar de grootsten 
der aarde staan. Als je die bak ziet… Het 
GelreDome is hoog! Mijn ouders en vrienden 
waren er, maar ik kan mij niet meer heugen 
dat ik hen had gesproken. Toen ik samen met 
William het podium op liep, was het gelijk 
bingo. Het was machtig!”

Boerenalfabet
Met William heeft Wim een goede klik. 
Ze hoeven elkaar maar aan te kijken en 
weten gelijk wie wat doet. Een aantal jaren 
geleden hebben ze samen het ‘Boerenalfabet’ 
geschreven. Nadat het heel lang op de 
plank heeft gelegen, zijn ze uiteindelijk 
toch de studio ingestapt. “Bij Apex in 
Deventer hebben we het nummer in één keer 
opgenomen voor een groen kleed. Binnen 
een half  uur stond het ‘Boerenalfabet’ erop. 
Vervolgens hebben zij de clip gemonteerd. 
Wij hadden echt geen idee. Toen we hem 
kregen opgestuurd, schrok ik mezelf  eerst 
helemaal dood. Dit is net echt. Alle reacties 
die we ook kregen: ‘o, wat een zuurpruimen 
in de Tweede Kamer. Gebeurt er een keer 
iets leuks.’ Ik overdrijf  niet, maar tachtig, 
negentig procent dacht echt dat we in de 
Tweede Kamer hadden gestaan. Deze ging 
viraal. Volgens mij in een week tijd tien- of  
vijftienduizend keer gedeeld. We hebben qua 

organisch bereik over een miljoen behaald. Ik 
word er nog op aangesproken.”

Miss Montreal en Davine Michelle
De geboren Elburger heeft al veel 
meegemaakt, maar toen hij de line-up zag van 
het Boerenrockfestival moest hij wel even 
lachen. “Ik word in één ademteug genoemd 
met Miss Montreal en Davine Michelle. Zij 
worden dagelijks gedraaid op 538. Dat is 
het hoogste segment in Nederland dat je 
kan halen! Ik schaam mezelf  niet, hoor. Wij 
draaien voor de mooiste categorie mensen 
van Nederland en dat is het boerenpubliek. 
Dat vind ik machtig. Maar dat ik in één 
ademteug er zo uit werd gejingeld? Ik had 
gepaste trots maar moest ook heel hard 

lachen. Er zijn zat mensen die mij niet 
kennen. Ik heb wel even een screenshot 
gemaakt en online gezet”, vertelt de man met 
de grote klompen schaterend van het lachen.

Machtigmooi
Dat Wim zin heeft in het Boerenrockfestival 
is één ding dat zeker is. “Dit zijn wel de 
festivals waar ik mij thuis voel. Toen ik met 
‘Poar Neem’n’ was gestopt, had ik gezegd 
dat ik de affiniteit met het platteland wilde 
bewaren. Alleen optreden op boerenfeesten 
en geheime zenderfeesten. Ik vind het 
machtig, joh. Mensen vermaken, vind ik 
heerlijk. Ik heb een machtigmooi leven. Ik 
geniet hier echt van.”
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